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Los criterios de don…
…Rafael Montero Gomis, secretario general de la 
Confederación de Empresarios de la Comunidad 
Valenciana, vocal de la Sociedad de Garantías 
Reciprocas de la Comunidad Valenciana, ex 
gobernador civil de Castellón, en lo que respecta 
a polígonos industriales, coinciden al 100% con 
los nuestros. Él y otros expertos, a pesar de la 
coyuntura actual, recomiendan aprovechar este 
periodo para adquirir terrenos y prepararlos 
a conciencia de cara a un desarrollo futuro 
de la industria en Castellón. Dice Montero: “lo 
más importante es una planificación de ámbito 
territorial de tal forma que las empresas tengan 
espacio, infraestructuras y servicios adecuados a 
sus necesidades, lo que repercutirá en el servicio que 
ofrecen y en su competitividad”. En este mismo foro, 
Enrique Domínguez, jefe de estudios de la Cámara 
de Comercio de Castellón, añadía: “es interesante 
preparar suelo industrial ahora para ubicarse en el 
futuro, de cara a la salida de la crisis, pero es difícil, 
por el hecho de que las entidades privadas ya no 
disponen de dinero para invertir en este tipo de 
proyectos”. Pues aquí en Vinaròs no lo tenemos 
tan difícil cuando el promotor del Polígono de 
Les Soterranyes no es ningún particular sino el 
Ayuntamiento que ya ha invertido 16 M€.

Ahora, lo que falta es…
…que la Generalitat no demore las autorizaciones 
de las que dependemos, para que podamos 
continuar con los pasos necesarios. El estudio de 
impacto ambiental necesario para el comienzo 
de las actuaciones está ya presentado y no 
quisiéramos ver como ocurre lo mismo que pasa 
con los proyectos del Plan Camps que nos son 
devueltos una y otra vez más con requerimientos 
extraños haciendo que esta infraestructura vital 
para nuestro futuro se demore. Esperemos que 
no nos la demoren tanto que para entonces no 
estemos ya en esta crisis, sino en la próxima.

Al cierre de esta…
…edición de El Diariet, el miércoles tarde-noche ya 
habrá tenido lugar la Nit de la Cultura, esperamos 
que con un éxito de participación en consonancia 
con la ilusión y el esfuerzo dedicado desde la 

concejalía, comercios, entidades y particulares 
que, este año, se han volcado más que nunca 
en la organización de los 40 actos, muchos más y 
variados que en las pasadas ediciones. Conciertos 
del grupo de cuerda de nuestra banda, de 
órgano en la arciprestal y de música actual, 
ensayo de la banda en la plaza de San Antonio. 
Exposiciones de pergaminos históricos, de 
caricaturas de Carbonell, de fotografía, de pintura 
y de grabados de fauna, repartidos entre la 
biblioteca, la arciprestal, entidades y escaparates 
de los comercios. Coreografía. Pasacalles con 
dulzaina y tamboril y zancudos. Teatro en el 
auditorio. Cuentacuentos. Visitas guiadas. Cine 
en la carpa y en la casa Membrillera. Monólogos y 
lecturas de textos. Música de discoteca y chill out. 
Presentación de la revista Fonoll que versa sobre 
el 200º aniversario de la entrada de las tropas 
de Napoleón y cena francesa. Tantas son que 
habremos tenido que elegir por ser imposible 
estar en tantos sitios a la vez.

Como en Catalunya…
…sí que hacen sus deberes, sus vertederos y 
plantas de tratamiento de basuras funcionan desde 
hace años. Estando más cerca que los de Alicante, 
nuestro Consorcio debería buscar un acuerdo con 
su homólogo catalán para llevar provisionalmente 
nuestra basura con un costo de transporte mucho 
menor que el del traslado a Alicante que pretende 
la Diputación, lo que nos alejaría de cualquier 
sospecha al no tratar con vertederos envueltos en 
el nuevo escándalo que le ha saltado al PP con lo 
del caso Brugal. Exigimos al Consorcio de la Zona 1, 
al que pertenecemos, que establezcan contactos 
y tanteen esta posibilidad. Vinaròs sellará muy 
pronto su vertedero y necesita una solución al 
problema para ya. Si lo de la planta provisional de 
Benicarló no arranca de inmediato, deberíamos 
plantearnos trasladar nuestra basura a Catalunya 
dejando en suspenso nuestra pertenencia al 
Consorcio hasta que se abran las instalaciones 
de Cervera. El vicepresidente de la Diputación 
Moliner se lavaba las manos diciendo que 
ellos sólo se ocupan de las basuras de pueblos 
de menos de 3.500 habitantes. Valiente cara la 
del señor Vice... a quien hay que recordarle que 

la Diputación y la Generalitat tienen el 51% de 
los votos del Consorcio y una mayoría que les 
permite hacer y deshacer a su antojo. El 49% 
restante lo tienen los Ayuntamientos y Vinaròs 
sólo tiene 4 votos; por ello, las responsabilidades 
respectivas están en proporción a dichos 
porcentajes. ¿Vale señor Vice…?

Tras la nueva jornada…
…de puertas abiertas para ver las obras 
de remodelación del mercado no estamos 
recibiendo más que manifestaciones de 
agrado y felicitaciones. Para no faltar a la verdad 
tenemos que decir que hemos recibido un 
único comentario levemente crítico respecto de 
las obras: que pintemos el escudo de Vinaròs en 
la cúspide de la fachada central con los colores 
que le corresponden para que así destaque más. 
Sentimos decir que no va a poder ser porque 
el blanco de la fachada ha sido una exigencia 
de Patrimonio al que debemos someternos por 
tratarse de un edificio histórico artístico. Y para 
continuar con el mercado, en la última pincelada 
veremos lo que decía el PP sobre el mercado 
cuando ellos gobernaban.

DEL CAJÓN DEL OLVIDO…
En el pleno del 10 de diciembre del 2002, desde 
la oposición se le preguntaba al alcalde Moliner 
que cuándo abriría la partida presupuestaria y la 
dotaría con fondos para remodelar el mercado, tal 
como había prometido en prensa seis años antes, 
mediante la firma de un convenio con el director 
general de Comercio de la Generalitat, en aquel 
entonces don Joaquín Berenguer, por el que las 
obras se pagarían al 50% entre el Ayuntamiento y 
la Generalitat. El alcalde Moliner le pasó la palabra 
al concejal del PP señor Tárrega que se escurrió el 
bulto diciendo: “Bueno en principio no recordamos 
en este momento que hubiera ningún convenio 
suscrito aunque en un momento determinado 
hubieran unas declaraciones donde pudiera haber 
una voluntad de suscribirlo… (El mercado) está 
concesionado hasta el 2006 y en este momento la 
hipótesis de que pueda llevarse una remodelación 
integral como sería deseable es prácticamente o 
administrativamente imposible. El interpelante 
–que entonces era el que es hoy nuestro alcalde– 
insistía de nuevo en su pregunta recalcando que 
ya tenía claro que no había ningún convenio 
firmado, y que su pregunta era para saber para 
cuando cumpliría la promesa. El señor concejal de 
Comercio se aferró a su guión diciendo: “Yo reitero 
que pudieron haber algunas declaraciones donde 
había un interés por parte de Consellería y por parte 
del Ayuntamiento para que se firmara un convenio 
donde se aportara dinero al 50% para remodelar 
el Mercado, pues es posible que hubieran unas 
conversaciones con el señor Berenguer, pero que esto 
nunca se ha suscrito y estas conversaciones pues 
se debieron de quedar en el aire por la situación en 
la que se encuentra el mercado donde difícilmente 
puede actuar la Consellería y difícilmente puede 
actuar el Ayuntamiento”. Ellos entonces… ¡Pelotas 
fuera! Nosotros ahora… ¡Mercado remodelado!
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Este sábado a las 11 horas tendrá lugar 
la jornada de puertas abiertas del Nou 
Camp de Futbol en las instalaciones 
de la Ciutat Esportiva en la partida de 
Vistabella.
Ha sido un proyecto largamente 
gestado. Se firmó el convenio hace 
más de tres años, pocos días antes 
de las últimas elecciones. Y con 
gran esfuerzo presupuestario se ha 
podido tirar adelante esta instalación 
deportiva, que cuenta con la ayuda 

de la Diputación y el Gobierno de 
España, a través del Consejo Superior 
de Deportes, avanzando la cantidad 
presupuestaria con los fondo 
municipales.
Una nueva instalación que ya ha 
estado alabada por los técnicos y 
entendidos en la materia y que ya es 
envidia de la comarca.
Como siempre y desgraciadamente 
estamos a la espera de las críticas del 
Partido Popular. 

Objetivo cumplido: 
C a m p o  d e  F ú t b o l

El pasado jueves se habrá debatido el proyecto 
del presupuesto municipal, ha sido un proceso 
largo y difícil pero al final se ha llegado al objetivo 
propuesto.
El importe total del Presupuesto Ordinario 
asciende, tanto en gastos como en ingresos, a la 
cantidad de 23.345.148,03€.
La presentación de los Presupuestos de 2010 debe 
iniciarse necesariamente señalando la forma en 
que estos han sido elaborados. Con un trabajo 
arduo y difícil desde la Concejalía de Hacienda y 
su equipo técnico y oyendo desde el equipo de 
gobierno a la oposición (BLOC y PP).
Como en otros ejercicios, hemos prestado una 
especial atención a los ingresos que, sin haber 
propuesto subida impositiva alguna, han tendido 
a la reducción de sus cuantías, como consecuencia 
de la situación económica general. Y en particular 
en el ICIO (impuesto de construcciones y obras) a 
lo que se debe sumar la devolución del importe 
de licencias no ejecutadas. Esta línea la estamos 
padeciendo todos los ayuntamientos.
Perfilada la vertiente de los ingresos, hemos 
realizado un estudio detallado de su reflejo en la 
vertiente de gasto, con el objetivo de hacer cumplir 
la exigencia legal de aprobar un Presupuesto 
equilibrado, cuando no con superávit.
La primera dificultad con lo cual hemos topado en 
esta política de reducción de costes es la existencia 
de una serie de gastos estructurales y, por 
consiguiente, fijos, que no pueden ser obviados y 
que limitan el margen de maniobra del Equipo de 
Gobierno para poder aplicar políticas novedosas 
y mantener las tendencias marcadas en ejercicios 
precedentes.
Téngase en cuenta que sólo el gasto en personal 
supone más del 40% del presupuesto y se ha 
procurado mantener el número de integrantes de 
la plantilla.
Una vez decididas las líneas maestras de actuación 
en el ámbito del gasto corriente de nuestro proyecto 
de presupuesto para este ejercicio 2010, debíamos 
afrontar el reto de dar cobertura a inversiones 
que son consecuencia de actuaciones municipales 
previas, como es el caso de la adquisición de 
solares, que ha marcado de forma definitiva la 
política inversora del proyecto de presupuesto que 
se presenta. En este presente año y por resolución 
del Tribunal de Justiprecio y por un importe que 
ronda los 5 millones de euros ha adquirido parte 
de la zona verde de Juan XXIII y del antiguo edificio 

de los Juzgados.
Al mismo tiempo, en aras a poder dar 
cumplimiento progresivo a la exigencia de 
Estabilidad presupuestaria, se presenta un 
Proyecto de Presupuestos en el cual de observa 
una gran diferencia entre las cuantías destinadas 
a la amortización de deuda previa (capítulo 9 del 
Estado de gastos, en su clasificación económica) y 
la concertación de nuevas operaciones (capítulo 
5 del Estado de ingresos); esta actuación incide, 
nuevamente, de forma directa en la mencionada 
política inversora, al reducir los recursos a emplear 
en la misma.
El presente presupuesto respecto del anterior tiene 
diversas novedades :
1. Una reducción del gasto de personal ocasionada 
por los efectos de l R.D. 8/2010 de medidas 
urgentes para la reducción del déficit público; 
con la posterior aplicación de la reducción a la 
amortización anticipada de deuda, lo cual supone 
un apoyo al cumplimiento de los objetivos de 
estabilidad presupuestaria en el Ayuntamiento. 
Como ya se menciona anteriormente en la presente 
Memoria, el Proyecto de Presupuesto presentado, 
unido a los expedientes de modificación del mismo 
que ya se han aprobado durante el ejercicio, han 
capitalizado su esfuerzo inversor en la adquisición 
de solares; siendo, en los casos de las cuantía más 
elevadas, su adquisición obligatoria, al haberse 
solicitada la misma por los propietarios en los 
diversos procedimientos expropiatorios. 
2. Con cargo al préstamo previsto en el 2010, por 
importe de 510.993,59 euros se llevarán a cabo 
entre otras las siguientes inversiones:

RESTAURACIÓN DEL VERTEDERO................................40.000,00 €
PAI UR2 R14............................................................55.000,00 €
MUSEO CAMPANARIO.............................................106.000,00 €
INVERSIÓN MANTENIMIENTO TERRENOS...................14.835,40  €
RENOVACIÓN PARQUES Y JARDINES..........................30.000.,00 €
EQUIPAMIENTO PLAYAS Y CALAS................................17.538,40 €
RENOVACIÓN PAVIMENTOS......................................100.000,00 €
CAMPANAS CENTENARI.............................................14.944,28 €
MAQUINARIA INSTALACIONES Y UTILLAJES.................12.000,00 €
MAQUINARIA INSTALACIONES Y UTILLAJE....................5.000,00 €
ADQUISICIÓN EQUIPOS PROCESOS DE INFORMACIÓN.. 22.000,00 €
ESTUDIO MOVILIDAD URBANA...................................23.000,00 €
CAMPAÑAS DINAMIZACIÓN MERCADO MUNICIPAL......20.000,00 €
PLAN DE ACCIÓN COMERCIAL.....................................26.627,57 €

Por último, quiero poner de manifiesto las 
actuaciones más destacas contenidas en el 
presupuesto de este ejercicio:
Se han mantenido, a pesar de la reducción de 
recursos, una política social con amplia prestación 
de casi 1 millón de euros para los colectivos más 
desfavorecidos e intentando paliar, en la medida 
de lo posible, las dificultades que atraviesa la 
población vinarocense; pero, de forma muy 
especial, los mencionados colectivos a los cuales se 
presta una atención preferencial.
Los planes de Inversión procedentes del Ministerio 
nos han permitido finalizar los proyectos ya 
iniciados, que se han seguido ejecutando en el 
presente ejercicio y que han tenido su cobertura 
presupuestaria a través de modificaciones 
previas a la tramitación del presente expediente 
de aprobación del Presupuesto General del 
Ayuntamiento.
Se mantiene altos niveles de desarrollo y actuación 
en ámbitos como la cultura, el deporte, la educación, 
el comercio o el turismo; exigiendo, al mismo 
tiempo, a las concejalías un esfuerzo adicional 
de gestión para que se mantenga, o incluso se 
aumente el nivel de actividad reduciéndose los 
medios de los que disponen.
Ese esfuerzo ha sido especialmente exigente para 
las concejalías de Urbanismo y Vías Públicas, en 
las cuales su actividad se ha mediatizado por la 
reiterada política de inversiones que hemos tenido 
que asumir.
Finalmente, hemos de resaltar actuaciones que se 
mantienen en dos ámbitos que han tenido una 
consideración muy alta en la actuación de este 
Equipo de Gobierno. Nos referimos a la agricultura 
y las nuevas tecnologías, continuando el desarrollo 
de líneas de actuación de gran importancia.
En el caso de la primera de ellas se ha mantenido 
un alto nivel de inversión para el municipio, vía 
remanentes. Al mismo tiempo, a través de la 
actividad de la Mancomunidad de la Taula del 
Sénia y su plan de Caminos, se han acometido 
inversiones relevantes (casi 50.000€).
La segunda tiene su desarrollo más importante en 
la consecución del Centro de Conocimiento, con 
una inversión de más de 3 millones de euros.
Éstas son pues las líneas básicas que conforman el 
programa a desarrollar por medio del presupuesto, 
y que van a marcar la acción de gobierno durante 
el próximo año.

Proyecto del presupuesto para el 2010
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Finalmente tenemos presupuestos para el año 2010, ¿qué opinión le merece 
el retraso de más de 7 meses por parte del Equipo de Gobierno?
El retraso en la aprobación de los presupuestos es el fiel reflejo de la parálisis 
del Equipo de Gobierno y sobre todo de su falta de visión e ideas ante la 
situación económica que padecemos. Han retrasado los presupuestos porque 
ni ellos mismos sabían cómo se había cerrado el ejercicio presupuestario del 
2009 y eso es muy grave. Es cierto que tenemos ya un presupuesto pero la 
verdad es que lo que debería hacer el concejal de Hacienda por las fechas en 
las que estamos es empezar a trabajar los del 2011 que posiblemente serán 
todavía más duros y difíciles que los de este año.

El Partido Popular se ha abstenido en la votación, ¿cuáles han sido los 
motivos?
Por primera vez, en lo que llevamos de legislatura, el Equipo de Gobierno 
nos ha consultado y negociado con nosotros. Aquello que debería ser lógico 
y normal con un equipo de gobierno sin mayoría, ha tardado tres años en 
producirse y el Partido Popular, conscientes de la situación económica que 
atravesamos, hemos mantenido una postura coherente y sobre todo pensando 
en los vinarocenses. Hemos priorizado el control del gasto, la austeridad y 
nuestra tarea de fiscalización por encima de otras consideraciones que nos 
han llevado a aparcar nuestras prioridades para mejor ocasión.

Desde el Partido Popular todos los años han presentado propuestas de 
inversiones para los presupuestos, ¿por qué este año no lo han hecho?
Las presentamos al final del 2009 pero precisamente por esa prioridad que 

hemos otorgado al control del gasto y austeridad han quedado en un segundo 
plano. El PP ha realizado todos los años 20 propuestas para que se incluyeran 
en el presupuesto y nunca se nos ha aceptado ninguna. Este año, con la deuda 
que tiene el Ayuntamiento, estamos convencidos que teníamos que hacer 
un esfuerzo por no aumentar más la deuda y empezar a controlar los gastos 
que este Equipo de Gobierno había incrementado espectacularmente. Es 
momento de pagar lo que se debe para no llevar al Ayuntamiento a la quiebra.

Vinaròs tiene un endeudamiento superior a los 30 millones de euros, ¿cómo 
se valora esa cifra desde el Partido Popular?
Es una cifra absolutamente desproporcionada. El PSOE y PVI han endeudado la 
ciudad hasta más allá del límite. Si la media de deuda por habitante en España 
está en 565 euros, en Vinaròs se sitúa en 1.200 euros por persona, lo que 
demuestra que la gestión económica ha estado basada en gastar aquello que 
no se tenía. Además de la deuda otro factor preocupante es que este Equipo 
de Gobierno ha vendido o permutado todas las parcelas de las que disponía 
por lo que ahora deberemos hacer frente a esta deuda solamente con los 
recursos municipales, es decir, con los impuestos que pagan los vinarocenses.

Los préstamos solicitados en esta legislatura deberán empezar a devolverse 
en la próxima, ¿no es esto hipotecar a futuras corporaciones?
Efectivamente. Los vinarocenses deben saber que los préstamos que han 
firmado Romeu y Balada lo han hecho con 5 años de carencia y por tanto 
se empezarán a devolver mayoritariamente a partir del año 2012, cuando 
ya no serán ellos quienes deban devolverlos porque desde 2011 estarán en 
la oposición. Es una forma de gobernar absolutamente irresponsable. No se 
puede hipotecar la gestión de futuras corporaciones con el nivel de deuda 
que han alcanzado Romeu y Balada y por si fuera poco en el presupuesto 
del 2010 se prevé otro crédito de medio millón de euros, además de vender 
patrimonio municipal por más de 2,3 millones de euros.

En muchas ocasiones a los ciudadanos les cuesta entender los debates 
económicos de los plenos, ¿cómo explicaría brevemente a los vinarocenses 
la situación económica actual del Ayuntamiento?
Es cierto que a los ciudadanos en muchas ocasiones se les escapa el debate 
económico, pero la situación actual de nuestro Ayuntamiento después de 
siete años de gobierno de Romeu y Balada, yo la resumiría diciendo que 
durante los años de vacas gordas han gastado los extraordinarios ingresos 
que entraban al Ayuntamiento en aspectos que no aportaban nada a la 
ciudad y además solicitaban créditos y vendían patrimonio municipal para 
sus chapuzas de la plaza San Antonio y el paseo; ahora, sin apenas ingresos, 
deben recortar pero acostumbrados como están al gasto sin control, no 
tienen capacidad de respuesta. 

Con un equipo de gobierno municipal del Partido Popular, ¿cuáles serían los 
ejes básicos de la gestión económica del Ayuntamiento?
Los ejes del Partido Popular son los que se llevaron a cabo desde 1995. Por 
aquel entonces el Ayuntamiento tenía una deuda de 3.000 millones de pesetas 
e hizo falta un préstamo para pagar las nóminas de los funcionarios. Ahora 
estamos en una situación similar; hace falta un plan de ajuste económico, un 
mayor control del gasto corriente, una optimización de los recursos de los que 
dispone el Ayuntamiento y sobre todo gastar el dinero de todos como si fuese 
de uno mismo. Si de algo ha pecado en exceso este Equipo de Gobierno ha sido 
de creer que el dinero público no es de nadie y se puede gastar alegremente. 
Los ejes del Partido Popular: control, ahorro y gestión, una gestión eficaz y 
eficiente que desconocen quienes dicen que nos gobiernan.

OPINIÓ 

www.ppvinaros.es

“Los préstamos que han firmado Romeu y 
Balada se devolverán a partir de 2012, cuando 

ellos estarán en la oposición”

Ernesto Molinos, responsable de Economía del PP de Vinaròs: 
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OPINIÓ 

www.blocvinaros.net

El BLOC de Vinaròs fa una aposta pel comerç local

El secretari local del BLOC, Jordi Moliner, 
afirma que els únics responsables del bunyol 
del passeig són l'arquitecte Sr. Guallart i 
el regidor d'urbanisme Sr. Balada, amb la 
complicitat de l'alcalde Romeu. Són aquests 
qui han de pagar els canvis que s'han de 
fer en el passeig. Els tendals (toldos) ja s'ha 
vist que són un verdader bunyol ja que no 

serveixen per a res i a més estan agarrats a 
les palmeres amb cordes. I les pedres que es 
van col·locar a les soques de les palmeres s'ha 
vist que és un perill i fa un aspecte de molt 
brut. En la segona fase s'ha optat per posar 
un entarimat de fusta, cosa que d'un principi 
s'hagués hagut de posar ja que és més adient 
per a l'ús que es dóna i queda millor. Així 

mateix, moltíssimes són les persones que 
ens demanen més seients i més còmodes per 
al passeig. No podem entendre com en una 
obra de més de 20 milions d'euros, hi hagen 
tantes deficiències. On estan tots aquests 
diners? El BLOC es preocupa per la imatge 
del nostre poble i recollim les peticions de la 
gent de Vinaròs.

El Grup Municipal del BLOC en el mes de juny va presentar una moció en 
què es demanava més seguretat i vigilància per a tot el terme municipal 
aprovant-se per majoria amb els vots en contra del PVI-PSOE. S'instava 
també l'alcalde a sol·licitar una reunió amb tots els portaveus a la 
Subdelegació del Govern per tractar aquest tema. En la Junta de Seguretat 
Local que es va fer el dissabte passat 10 de juliol a Vinaròs ens fem ressò 
de les declaracions fetes pel subdelegat del Govern, Antonio Lorenzo, on 
assegurava que la delinqüència al nord de Castelló i, més concretament 
a Vinaròs, havia augmentat durant el primer semestre de l'any 2010. 
Ja veurem el tarannà democràtic i de consens de l'equip en minoria del 
govern del PVI-PSOE per convocar aquesta reunió amb el Subdelegat i 
així resoldre un acord plenari. Una vegada més es veurà amb les accions si 
realment es creu el que diu l'alcalde sobre la importància que té el tema de 
la seguretat ciutadana al nostre poble. 

Participa 
amb el 
BLOC JOVE! 

AFILIACIONS

El país ens necessita a nosaltres, la 
joventut compromesa amb la seua 
cultura, amb la transformació de la 
societat, amb la normalització del 
valencià, la defensa del medi ambient i la 
construcció d'un projecte de futur per als 
valencians i les valencianes.
Si vols participar, conéixer les nostres 
propostes, aportar les teues i, al 
capdavall, treballar per redreçar el nostre 
País, potser trobes interessant associar-
te al BLOC JOVE, al BLOC o inscriure-t’hi 
com a simpatitzant. 
Tindràs l'oportunitat de participar de 
les nostres activitats, t'ho passaràs bé 
amb gent com tu i estaràs aportant el 
teu granet d’arena per fer país. Un País 
que volem, valencià, lliure, sobirà, verd, 
participatiu, democràtic i igualitari. Un 
país de joves amb futur! 

L'afiliació al BLOC JOVE et converteix en membre de ple dret de la nostra 
organització i com a tal gaudeixes de drets i deures. Paguem una assequible 
quota semestral que pot ser reduïda en el cas d'estudiants i aturats/des.
Posa't en contacte amb nosaltres en la seu local del BLOC Vinaròs al carrer de 
Ruiz Picasso 72, per carta, per mòbil al 666 27 80 47 o per correu electrònic 
a blocvinaros@gmail.com. T'hi esperem, vine i participa! 
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Joan Francesc Sanç

Joan Francesc Sanç

asociacioncivicaraimundodalos@hotmail.com

OPINIÓ 

Les obres del port

Necessitats i prioritats

Los badenes rompe-coches 
de las calles de Vinaròs 

Altres maneres

Des d’Esquerra Unida ja hem 
dit moltes vegades quina és la 
manera de defensar els interessos 

del poble, el funcionament i el comportament dels 
nostres representants polítics municipals, i sempre 
hem dit que hi ha altres maneres.
En Esquerra Unida no dubtem que els nostres 
representants no vulguen defensar els interessos 
del poble, del que tampoc no dubtem, sinó que hi 
estem totalment convençuts, és que de la manera 
com ho fan no és la correcta ni la que el poble 
necessita.
No volem dir amb això que l’opció d’Esquerra Unida 
fóra la millor, la perfecta, però sí que diem que hi 
ha altres maneres i des d’EU farem tot el possible 
per demostrar-ho, ja que el que estem veient dels 
nostres representants ja està ben demostrat i tots 
sabem que no beneficia a ningú.
Perquè, ¿com es poden defensar els interessos 
del poble amb la discussió, la difamació, l’insult, 
la provocació, la crítica destructiva i, a més a més, 
sense haver-hi diàleg ni consens en temes d’interés 
per al poble? ¿Com es poden defensar els interessos 
del poble predominant els interessos del partit?
Tota la ciutadania de Vinaròs coneix el 
comportament dels nostres representants 
municipals, i no és perquè ho manifeste Esquerra 
Unida amb tots els mitjans de què disposa, 
sinó perquè són ells els que ho manifesten i ho 
demostren en tots els mitjans de què disposen. 
Mitjans com premsa, ràdio, televisió... i si assistim 
als plens podrem veure els espectacles en directe i 
en versió original com el del passat dia 13.
Tota la ciutadania de Vinaròs també sap que els 
nostres representants sempre estan manifestant i 
argumentant que el primer és el poble i la defensa 
dels interessos dels vinarossencs i vinarossenques. 
Clar, està demostrat que per als nostres represen-
tants l’educació, el bon comportament, el diàleg, 
el consens, l’ètica, el respecte, la companyonia... no 
interessen el poble. Per al poble sols és d’interés el 
que a ells i els seus partits els interessa. 
Esquerra Unida entén que perquè un ajuntament 
funcione bé han de funcionar totes les seues 
competències incloses les abans esmentades, ja 
que si no és així difícilment es pot funcionar bé i a 
Vinaròs tenim l’exemple.
Segurament, i ja que alguns partits polítics estan 
en precampanya electoral, actuacions com la del 
ple del dia 13 serà el normal i a més tenint clar els 
nostres representants que eixa és la manera de 
defensar els interessos del poble.
Esperem que el poble també tinga clar que no és 
així com es defensen els seus interessos. 

Avui diumenge, he anat a veure l'exposició de fotos 
que el pòsit de pescadors ha fet coincidint amb les 
festes de la Mare de Déu del Carme, de la col·lecció 
de Joaquín Simó, a l'auditori.
L'exposició m'ha deixat un sentiment de nostàlgia i 
enyor. Un enyor cap a uns temps, en què centenars 
de barques es dedicaven a la pesca del bou o del 
peix blau com la dels meus pares i sobretot cap a 
uns personatges, que mai més no tornaran i que 
ens lliguen a un temps de la nostra infantesa i de la 
nostra joventut, que formen part del nostre passat.
Una de les coses que més m'ha impactat ha estat 
veure un vaixell de 26.000 tm atracat al transversal 
del nostre port. Era una època en què vaixells de 
molts milers de tones carregats de sofre, de fusta 
o simplement per ser desballestats compartien el 
nostre port amb altres que venien a carregar fustes 
d'olivera, garrofes o productes elaborats.
Fa temps vam assabentar-nos que el nostre port 
es transformaria per poder millorar-lo. Una de les 
coses que ens van dir era que es crearia un port 
nou per a ús exclusiu dels mariners on ubicarien 
una llotja de peix, una fàbrica de gel i 2 tràvelings 
o avaradors. Com que nosaltres no ho véiem gens 
clar es va crear una plataforma per poder defensar 
un avantprojecte que consistia bàsicament a no 
rebaixar ni un metre la superfície d'aigua del port, 
deixar la mateixa entrada o com a mínim mantenir-
la en 164 metres, i construir una zona industrial 
que pogués permetre als calafats, mecànics etc. de 
vaixells disposar del suficient espai per poder fer la 
seua feina amb total tranquil·litat.
Què se n'ha fet de tot això? De totes les instal·lacions 
promeses no se n’ha fet ni una, és més ara el nostre 
port està ple d'uns tubs i d'unes instal·lacions fetes 
a centenars o potser a milers de quilòmetres del 
nostre poble.
Ara per ara només el projecte Castor i les grans 
multinacionals són les empreses beneficiades per 
unes obres i unes instal·lacions que duran el nostre 
port a la total destrucció.
Per a observar la pèrdua d'espill d'aigua del port 
només cal apropar-se a la llotja actual i veure 
l'alineament de cara al varadero. Encara avui és 
hora que algú proteste o diga alguna cosa. El port 
és de tots els vinarossencs, i jo em sento manipulat, 
enganyat i dolgut per tot el que hi estan fent. Penso 
que possiblement tots els mariners que surten a 
l'exposició estarien en contra d'aquesta “tragèdia”.

La homologación de la construcción de los badenes 
en las vías públicas corresponde al Ministerio de 
Fomento desde 2008. Las competencias, repartidas 
entre autonomías, diputaciones y ayuntamientos. 
O sea, según la propia Fiscalía Seguridad Vial un 
lío, un quilombo en su gestión, ya por exceso de 
celo, ya por desidia. Consecuencia: el ciudadano 
paga el pato, para variar. A juicio de nuestra 
Asociación, entendemos que deben ser los 
ayuntamientos los que autoricen, gestionen y 
vigilen la proliferación de tan nefasto invento, que 
pretende conseguir la reducción de la velocidad 
de los vehículos. ¿Por qué? 1º) Por el criterio de 
unicidad de mando y responsabilidad, y no el 
de 4 instituciones, que terminan en el consabido 
conflicto de competencias ante la aplicación de 
la normativa; 2º) Por el relevante hecho de ser los 
ayuntamientos los que están más próximos 
a los ciudadanos, los prójimos; 3º) Porque el 
alcalde puede tomar la decisión de delegar en 
el responsable del tránsito rodado la seguridad 
de los peatones (de a pie, en bici, en carrito…) 
de manera más adecuada y directa. Sr. Alcalde: 
estimamos que estos poco eficaces badenes-t-
rampas causan desperfectos en los vehículos: 
suspensión; aguja dirección; neumáticos; 
alto consumo de frenar-acelerar; accidentes 
(pregunte a los conductores de ambulancias; 
o a los enfermos que han salido de un hospital 
recién operados con cicatrices blandas aún); 
facturas taller reparación; dificultan el fluido y/o 
correcto tránsito viario; incrementan la polución 
medioambiental… Reflexione, por favor, si en su 
mano está: los vehículos son hoy indispensables 
en los desplazamientos dada la insuficiencia 
de servicios públicos de transportes que, por 
definición, no son puntuales, su capilaridad es 
escasa y la periodicidad de paso baja. Y porque 
la industria de la automoción genera mucho 
empleo (la 3ª pata de nuestra economía, junto 
a la ex inmobiliaria y la turística). ¿Solución 
alternativa? Elimine esos badenes ineficientes, 
instale señales de velocidad (inexistentes en 
ocasiones: c/ Ameradors), ponga vigilancia 
selectiva por radares disuasivos y persuasivos 
para la seguridad de los viandantes (sobre 
todo en las carreteras de las costas, que hasta 
carecen de aceras, y conseguirá ingresos para su 
amortización y para el arca municipal procedente 
de los conductores incívicos aficionados a hablar 
por el móvil. Gracias por su atención, Sr. Alcalde.

En l’Associacio de Veïns Migjorn de Vinaròs som 
conscients que desconeixem el funcionament i 
els arguments de valoració que utilitza el govern 
de la Generalitat per concedir i executar alguna 
obra de la seua competència en algun poble del 
País Valencià.
El que sí que sabem és que tenim la nostra pròpia 
versió de com s’hauria de valorar, tenint com 
a prioritari les necessitats i prioritats. Que no 
es tingués en compte ni el color ni la ideologia 
del govern municipal. Però pel que estem 
comprovant des de fa molt de temps és que el 
govern de la Generalitat no funciona així.
Des de fa uns anys l’Associació de Veïns Migjorn 
està lluitant i reivindicant de moltes maneres. 
Entre aquestes una va ser la recollida de milers de 

signatures de ciutadans i ciutadanes de Vinaròs per 
a la construcció del segon ambulatori.
Fa uns dies vam llegir en la premsa local unes 
declaracions del conseller de Sanitat, Manuel 
Cervera, en què manifestava que el projecte del 
segon ambulatori podria estar licitat per a finals 
d’any i que les obres podrien començar a principis 
de l’any 2011. L’únic que ha deixat clar el conseller 
del que sap és que no sap res. Perquè podria, podria, 
que significa que tant pot ser com no pot ser.
L’Associació de Veïns Migjorn, de la mateixa manera 
que tota la ciutadania de Vinaròs, sap que el poble 
necessita el segon ambulatori i per tal motiu 
n’exigim la màxima prioritat. A l’Associació no li val 
que es diga per a tal data “es podria”, ni que en dates 
electorals es pose la primera pedra i al cap d’uns 

anys la segona. A l’Associació el que li val és que es 
posen dates i temps en concret i sobretot que es 
complisquen.
De totes les maneres i després de tant de temps, 
esperarem les dates proposades pel conseller i per 
veure què hi ha de la seua paraula i quin significat 
té “es podria”.
En l’Associació de Veïns Migjorn de Vinaròs estem 
per participar i col·laborar en tot allò que interesse 
i beneficie el poble, com també estem per lluitar i 
reivindicar tot allò que li interesse i el beneficie.
Per això i mentres el segon ambulatori de Vinaròs 
no siga una realitat, seguirem lluitant i reivindicant, 
i esperem el suport de totes les forces polítiques, 
socials, sindicals i de tota la ciutadania ja que tots 
serem els beneficiats.

Esquerra Unida
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Vinaròs ja té nou estadi de futbol. Construït en 
la ciutat esportiva, aquestes noves instal·lacions 
han suposat una inversió propera als tres milions 
d'euros. D’aquests, 700.000 euros els aportarà la 
Diputació i la Generalitat, 75.000 euros per part 
del Consell Superior d'Esports a través de la 
recaptació de les quinieles i la resta és a càrrec 
de l'Ajuntament.
L'alcalde, Jordi Romeu, i el regidor d'Urbanisme, 
Javier Balada, van mostrar dimarts als mitjans de 
comunicació el nou camp, que substituirà així el 
del Cervol. Per a la ciutadania, aquest dissabte 
hi haurà una jornada de portes obertes d'11 a 
14 hores, com es va fer amb el renovat mercat 
municipal fa escassament una setmana. 
Balada va explicar que el nou estadi està 
completament adaptat a les persones amb 
mobilitat reduïda, amb un ascensor en la tribuna 
coberta, que té una capacitat per a unes 900 
persones assegudes. L'estadi té una capacitat 
per a 2.000 persones assegudes.
Quatre són els nous vestuaris totalment equipats 
per als equips, així com tres per als col·legiats, 
un d'ells per a dones. També hi ha una sala per a 
gimnàs, diversos magatzems, una cafeteria i una 
sala de premsa.
A més, s'han habilitat diversos serveis, tant per a 
dones com per a homes, així com per a gent amb 
la mobilitat reduïda. Per a l'accés del públic hi ha 
dos entrades, amb taquilles en cadascuna.

Gespa d'última generació
Esment especial mereix la gespa del camp de 
futbol. “És l'única que hi ha a Espanya en aquestes 
condicions, una gespa d'última generació, de 
doble filament, amb la particularitat que conté 
una cambra de 2,5 cm de buata que ofereix més 
elasticitat al joc i evita lesions als jugadors”, va 
assegurar Balada. 
Les mides del camp de joc són de 100x64, les 
mides reglamentàries que demana la RFEF i la 
FIFA per a partits internacionals i per a tot tipus 
de competicions fins a la Segona Divisió A.
El camp serà utilitzat tant pel primer equip del 
Vinaròs C.F., com per part dels veterans i el futbol 
base, que ja disposa de tres camps de futbol set 
al costat d’aquest estadi.
Per la seua banda, el primer regidor, Jordi 
Romeu, manifestava que en el cas del camp 
de futbol, com en el cas del mercat municipal, 
l'objectiu, s'havia complert. “Ha sigut una gestió 
molt més llarga”, va matisar, destacant l'esforç 
realitzat per l'Ajuntament de Vinaròs. Amb la 
finalització del camp de futbol, segons Romeu, 
s'espera que el sector futbolístic de Vinaròs 
quede completat quant a instal·lacions. “Falta ara 
la piscina municipal, inclosa en el Pla Confiança, 
encara que no tenim notícies sobre aquest tema 
i seguim a l'espera. Seria la cirereta del pastís”, va 
concloure Romeu.

El dissabte, jornada de portes obertes per a la ciutadania
Vinaròs ja té nou estadi de futbol

X.Flores

L’alcalde, Jordi Romeu i el regidor d’Urbanisme, Javier 
Balada, al nou estadi. Aquest dissabte hi haurà una 
jornada de portes obertes d’11 a 14 hores

Vestuaris. Quatre són els nous vestuaris totalment 
equipats, així com tres per als col·legiats, un d’ells per a 

dones. També hi ha una sala de  gimnàs, magatzems, una 
cafeteria i una sala de premsa.
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La crisi econòmica també ha arribat a programes solidaris com el de 
Vacances en pau perquè únicament deu xiquets de campaments de 
refugiats sahrauís han pogut ser acollits en el nord de la província de 
Castelló durant aquest estiu, sense incrementar-se el nombre pel que 
fa a altres anys com era la màxima aspiració.
El coordinador al Maestrat de Vacances en pau, Joan Adell, va 
lamentar dilluns que els deu xiquets que estan acollits aquest estiu 
per famílies de la comarca són els mateixos que en estius anteriors 
perquè el pressupost en subvencions no ha pogut arribar a més. 
L'alcalde de Vinaròs, Jordi Romeu, i la regidora de Benestar Social, 
Maribel Sebastià, van valorar l'esforç econòmic que en aquest temps 
de crisi estan fent les famílies d’acollida. Tots dos també van destacar 
que a aquests xiquets se'ls dóna tot tipus d'atencions; fins i tot un 
d'ells serà operat i tornarà al seu lloc d'origen totalment recuperat 
de la seua dolència. Dilluns al migdia el consistori vinarossenc, amb 
l'alcalde al capdavant i diversos regidors, va fer una recepció oficial 
a aquests xiquets i les seues famílies acollidores. Sis dels xiquets 
s’estan amb famílies de Vinaròs, tres amb famílies benicarlandes i un 
a Sant Mateu. Els xavals van rebre obsequis donats per l'Ajuntament, 
mentre Adell destacava el complet programa d'activitats lúdiques 
i educatives que tenen durant la seua estada a Espanya, així faran 
diverses excursions i assistiran a les escoles d'estiu de Benicarló i 
Vinaròs, entre moltes altres coses.

Acollida dels xiquets i les xiquetes sahrauís

La Mancomunitat de la Taula del Sé-
nia va celebrar la setmana passada a 
Vinaròs la segona edició de les seues 
jornades, Territori de Futur, en què 
s'han analitzat les diferents línies en 
les quals treballen, com la poten-
ciació de l'oli d'oliveres mil·lenàries 
o l'activitat de la fundació cultural 
que porta el nom de Jaume I. Un 
dels moments més importants ha 
sigut la presentació del futur con-

veni entre la Mancomunitat i el Mi-
nisteri de Medi Ambient, Mitjà Rural 
i Marí. Després d'un trienni en què 
s'han invertit 13 milions d'euros en 
l'arranjament de camins rurals, es 
preveu un canvi encaminat a un 
desenvolupament rural a través de 
diverses vies. El director general de 
Sostenibilitat del Ministeri, Jesús 
Casas, indicava que la millora de ca-
mins ja no serà l'única destinació de 

la inversió estatal.
Casas assenyalava la voluntat del 
Ministeri de seguir treballant amb el 
territori, apostant per fer projectes 
que puguen quedar emmarcats en 
la Llei de Desenvolupament Rural 
Sostenible, aprovada posteriorment 
al conveni signat amb la Manco-
munitat, i que manté una filosofia 
d'integració. Així durant els pròxims 
anys, encara que no augmentarà, sí 
que es mantindrà l'acord financer 
per part de l'administració de l'Es-
tat, “un esforç important en la situ-
ació en què estem”, per reconduir el 
projecte d'infraestructures en un de 
desenvolupament rural sostenible. 
Finalment, Casas concloïa indicant 
que “el territori ha de definir què 
vol fer en els pròxims anys”. “D'aquí 
a finals d'any seria raonable que en 
el marc d'un procés de participació 
obert i transparent, el territori deci-
dís què vol fer per aconseguir supe-
rar les insuficiències que encara hi 
puguen haver”. 
A la jornada de reunions assistien 
diferents representants del sector 
empresarial del territori emmarcat 
en la Mancomunitat de la Taula del 
Sénia.

El que es manté intacte, va assegu-
rar el responsable ministerial, és la 
inversió a la Taula del Sénia. Mal-
grat la situació econòmica i de les 
retallades generalitzades en totes 
les administracions, la Mancomuni-
tat podria mantenir la seua aporta-
ció estatal, amb la confiança d'anar 
sumant inversors privats als futurs 
projectes.
En la jornada de la Taula del Sénia, 
també hi va estat present el secretari 
d'Estat de Mitjà Rural i Aigua del 
Ministeri, Josep Puxeu, que va 
detallar les inversions realitzades en 
les localitats de les tres comunitats 
autònomes implicades en aquesta 
xarxa de municipis.
El primer esforç, com recordava Pu-
xeu, va ser destinar recursos econò-
mics a la millora d'infraestructures, 
amb la millora i l’asfaltatge de 300 
quilòmetres de camins rurals “que 
serveixen per a reduir distàncies 
entre pobles”. La segona gran ini-
ciativa va estar dirigida a recuperar 
el patrimoni de les oliveres cente-
nàries amb la posterior elaboració 
d’“un oli excepcional” que ja s'ha 
presentat a Madrid i que prompte 
es trobarà al mercat.

L'Estat mantindrà les inversions a la Taula del Sénia
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ACTUALITAT

Amb l'ajut del SERVEF, la Mancomunitat 
de la Taula del Sénia ha contractat 5 
treballadors aturats que treballaran 
durant 62 dies als 12 pobles valencians 
de la Mancomunitat de la Taula del Sénia: 
Benicarló, Càlig, Canet lo Roig, Castell de 
Cabres, Cervera, la Jana, Morella, Pobla 
de Benifassà, Rossell, Traiguera, Vallibona 
i Vinaròs en temes mediambientals: 
neteja de pistes, etc.

Brigada 
mediambiental

Redacció

En total són 1.738.446€ per a tres ens locals i 8 empreses

Les ajudes de REINDUS-2010 apro-
vades al març passat i que eren: 
195.580€ a fons perdut per als ajun-
taments de Beseit i Pena-roja i la co-
marca del Matarranya i 1.542.866€ 
de crèdit (a 15 anys, sense interès i 

amb 5 de carència) per a 8 empreses 
de Benicarló, Càlig, Morella, Vinaròs 
i Pena-roja. Les  inversions compro-
meses són de 3.836.976€ amb lo 
que les ajudes superen el 50% de la 
inversió.

Les ajudes a la reindustrialització 2010 
arriben als seus beneficiaris
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X.Flores

ACTUALITAT

CL ASES PARTICUL ARES DE 
INGLÉS,  VALENCIANO,.. .

Des d'Esquerra Vinaròs lamentaven aquesta 
setmana la inclusió en l'ordre del dia del ple 
extraordinari el punt que fa referència a l'aprovació 
inicial del PAI SUR 01, el PAI d’Aiguadoliva, amb el 
qual, segons explicava el portaveu de l'agrupació, 
Lluís Batalla, es pretenen desenvolupar 280 
habitatges en el tram final del llit del barranc 
d’Aiguadoliva.
En aquest sentit, el portaveu d’Esquerra Vinaròs 
informava que es van demanar informes a la 
Confederació Hidrogràfica del Xúquer (CHX), “i en 
tot aquest temps ningú no ha dit res”, encara que 
Batalla reconeixia que l'informe de la CHX no és 

vinculant, “qui mana és la Conselleria d’Urbanisme”. 
Per Batalla, la crítica realitzada al PGOU no és 
compatible amb la planificació dels 21 PAI en la 
costa nord, una “aberració” que podria superar, 
segons assenyalava, l’enderroc del convent de Sant 
Francesc, que es va produir sent alcalde Jacinto 
Moliner (PP), “dins d'un plantejament global el que 
es vol fer és una aberració més gran que l'enderroc 
del convent de Sant Francesc”, afirmava, acusant 
“de jugar de manera perillosa” l'Equip de Govern.
A més, el portaveu de l'agrupació criticava el fet 
que des de tots els partits es desaprovés el PGOU 
però que el canvi no s'impulse. Per Batalla, que 
aposta per un creixement sostenible i equilibrat 
de Vinaròs, la ciutat “està passant un moment molt 
delicat que pot posar en perill el seu creixement”. 
A més, Batalla afirmava que es pretenia construir 
una ciutat dormitori “en lloc de pensar en la gent 
que hi viu tot l'any, es pensa en la gent que vindrà 
a passar-hi uns dies”, afirmava, recordant que el 
PGOU preveia la construcció de centres educatius 
en zones de segones residències.

Pressupostos municipals
D'altra banda, Batalla traslladava el seu desconcert 
davant les propostes presentades pel BLOC que 
pretenen que s’incloguen en els pressupostos, 
“estàs en contra de com distribuiràs 25 milions 

d'euros durant un any, però sí que estaries d'acord 
o t’abstindries si afegeixen algun detall, com jocs 
infantils a la Colònia Europa, o la creació d'un 
centre cívic, o la construcció d'un local d'assaig... 
si estàs en contra de com es distribueix els diners, 
no dónes com a moneda de canvi 14 propostes, 
alguna ja proposada en anys anteriors, que no s'ha 
dut a terme”, manifestava Batalla, afegint que el 
que havia de fer el BLOC era apostar per exigir el 
canvi del PGOU, “o no s’hi dóna suport encara que 
ens posen els jocs infantils davant de casa”.

Hospital Comarcal 
En un altre ordre de coses, Batalla denunciava 
l'estat en què es troben les instal·lacions que acu-
llen l'ampliació de l’Hospital Comarcal. El porta-
veu d'Esquerra Vinaròs ironitzava felicitant els “ar-
quitectes en pràctiques” que han construït l'am-
pliació per haver hagut d’“apuntalar la zona que 
alberga els historials clínics”. Batalla assenyalava 
“algun problema” en aquella àrea “en el moment 
en què han hagut d’apuntalar les dependències”. 
“Aquesta Comunitat és una escola d'ocupació 
molt gran”, assenyalava. A més, el portaveu d’Es-
querra Vinaròs criticava l'existència de goteres 
lamentant que una ampliació recentment cons-
truïda tinga problemes estructurals, d'una ban-
da, i goteres, de l'altra.

Esquerra Vinaròs diu que el futur de l’urbanisme de Vinaròs passa per un canvi en el PGOU

El portaveu del PP de Vinaròs, Juan Bautista 
Juan, va assegurar dimecres que les obres de la 
variant de la N-340 entre Peníscola i Vinaròs estan 
pràcticament paralitzades, encara que diversos 
operaris han treballat aquesta setmana en la 
construcció del pont que creua sobre el riu Cervol.  
“Des de fa setmanes, veiem que pràcticament en 
tot el tram no hi ha activitat d'obra, únicament una 
petita activitat al voltant de la rambla de Benicarló, 
però en el terme municipal de Vinaròs, l'activitat 
és absolutament nul·la”, va assegurar. Juan va 
criticar el regidor del PVI, Javier Balada, del qual va 
dir que s'havia erigit en defensor dels socialistes, 
per haver dit la setmana passada que les obres no 
estaven paralitzades i que per part del consistori 
no es tenia constància que hi haguessen retards. 
Juan va culpar d'aquesta presumpta paralització 
el govern socialista, assegurant que “té oblidada 
la nostra província i els nostres municipis en 
infraestructures molt importants”. El portaveu 
popular va advertir que “si la situació de paràlisi 
continua igual després de l'estiu”, el PP presentarà 
una moció “per exigir que es reactiven les obres”. 
El líder popular també va assegurar que el tram 

que queda per millorar de la N-238, entre Vinaròs i 
l'enllaç amb l'autopista, “està absolutament oblidat 
pel Govern central” i que “les úniques carreteres 
que es duen a terme són les que vénen d'herència 
del PP”. Per concloure, encara que sense citar-los 
explícitament, va criticar els col·lectius que en el 
seu moment reivindicaven la variant i que ara “no 
diuen res a pesar que les obres estan parades”, i els 
va acusar de saber solament reclamar “segons el 
signe polític”.

Accessos a la ciutat esportiva
D’altra banda, Juan ha recordat a l'equip de 
govern que està pendent el compliment de 
totes “les qüestions d'accessibilitat” perquè la 
ciutat esportiva de Vinaròs tingui la qualificació 
d'ús esportiu. “No hi ha cap accés legalment 
realitzat perquè aquestes instal·lacions tinguin 
un ús esportiu”, va indicar, recordant que és una 
quelcom que es requereix “i així ho reclamem des 
del PP”. Juan va advertir d'això al govern local, que 
té previst realitzar aquest mateix dissabte una 
jornada de portes obertes perquè la ciutadania 
pugui observar com ha quedat el nou estadi de 

futbol de la ciutat esportiva. En aquest sentit, 
va criticar que PSOE i PVI estiguin realitzant 
aquest tipus d'actes de manera freqüent, com ja 
van fer amb la finalització d ela primera fase de 
remodelació del mercat municipal. “Crec que es 
tracta d'una nova moda perquè no poden portar a 
terme cap inauguració”, va concloure.

El PP assegura que la variant de la N-340 està paralitzada

Tel.: 
626.48.87.72
662.03.92.32

(Primaria, hasta 2º ESO)
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Redacció

ACTUALITAT

El dijous passat 16 de juliol l’Oficina de Turisme 
de Vinaròs va passar la seua tercera auditoria, des 
que l’any 2008 se li atorgués el distintiu de Q de 
qualitat que concedeix l’ICTE (Institut de Qualitat 
Turística Espanyola) a les oficines de turisme. 
Dels resultats de l’auditoria es desprén que el 
nivell de satisfacció de la demanda turística 
que fa ús d’aquest servei municipal és molt alt. 
Tanmateix, cal destacar que els auditors no van 
observar cap deficiència que calgués destacar en 
l’informe d’auditoria.
La regidora de Turisme, Mamen Obiol, ha mostrat 
la seua satisfacció: “per al manteniment d’aquest 
distintiu el personal de la Tourist Info Vinaròs i del 
Patronat de Turisme de Vinaròs fan un gran esforç 

de millora contínua al llarg de tot l’any, la qual 
cosa, una vegada més, ha donat els fruits que 
esperàvem”.
Aprofitant les mateixes declaracions, la regidora 
ha volgut fer una crida als empresaris locals 
perquè treballen en la mateixa línia que la Tourist 
Info Vinaròs: “en moments de crisi com en el 
que ens trobem, les empreses turístiques han 
de continuar treballant per oferir uns serveis 
turístics de la màxima qualitat i que siguen 
recognoscibles per a tothom. Una bona forma 
per aconseguir-ho són les normes de qualitat 
com ara les Q de l’ICTE o les ISO, la implantació 
de les quals, cal recordar que està subvencionada 
per la Conselleria de Turisme”.

El servei d'Anàlisis Clíniques de l'Hospital 
Comarcal de Vinaròs va analitzar durant 
el passat any 2009 un total de 117.822 
peticions que van permetre obtenir 
958.901 determinacions.
De les 117.822 peticions analitzades, 
97.096 corresponen a sol·licituds de 
Bioquímica, mentre que la resta, 20.726, 
pertanyen a peticions de Microbiologia. 
En aquest mateix sentit, del total de les 
958.901 determinacions, 915.357 van ser 
de Bioquímica i 43.544 de Microbiologia.
Aquestes dades suposen un augment 
respecte a les dades de l'any 2008 del 
6,45% en les peticions realitzades de 
bioquímica i del 7,76% en les peticions 
de microbiologia.
La cap del servei d'Anàlisis Clíniques, 
Carmen Vinuesa, va destacar que “des del 
primer dia de funcionament del servei 
aquest ha augmentat constantment. 
S'ha ampliat la plantilla, la tecnologia 
disponible i les tècniques aplicades per 
a donar resposta a una demanda en 
constant creixement”.
En el servei d'Anàlisis Clíniques treballen 
en aquests moments 22 persones.

L’Oficina de Turisme de Vinaròs renova el distintiu de Q 
de Qualitat per tercer any consecutiu

El passat dia 21 de juliol es va tancar el segon 
curs realitzat a Vinaròs l’any 2010 adreçat als/
les cuidadors/es no professionals de persones 
dependents amb malaltia física amb la Resolució 
PIA (Programa Individual d’Atenció) notificada.
El curs s’ha emmarcat dins les mesures de qualitat 
i eficàcia del Sistema per a l’Autonomia i Atenció 
a la Dependència que preveu la Llei 39/2006, de 
14 de desembre, de Promoció de l’Autonomia 
Personal i Atenció a les persones en situació de 
dependència.
El Programa de Formació s’ha portat a terme 
entre la Conselleria de Benestar Social, el Ministeri 
de Treball i Afers Socials, la Caixa Catalunya i 
l’Ajuntament de Vinaròs.

Els/les 25 participants han treballat, entre altres, 
aspectes com són:

· Millorar l’atenció de les necessitats de les 

persones dependents.

· Controlar la sobrecàrrega del familiar cuidador/a.

· Conéixer les característiques comunes de les 

persones amb malaltia física.

· Dotar d’elements la persona cuidadora per 

identificar les ajudes que necesita.

· Facilitar estratègies d’actuació en situacions 

quotidianes en persones amb malaltia física.

Clausura del curs per a cuidadors/es no professionals 
de persones dependents amb malaltia fisica

El servei d'Anàlisis 
Clíniques de 
l'Hospital de Vinaròs 
va realitzar prop d'1 
milió de determinacions 
durant l'any 2009
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Juan Bover
AB )Jow0td METEOROLOGIA

Per Domingo Callariza

VINARÒSde
des del 14/07 al 20/07 www.meteovinaros.com

Temperatura

Índex UV

Índex calor

Humitat
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Les alumnes del taller d’ocupació, acompanyades 
de les docents i del personal, van visitar el Centre 
Residencial Benedicte XII, ubicat a Peníscola, 
on van poder comprovar el funcionament i les 
instal·lacions amb què compta aquesta residència.
També van gaudir, a la sala d’actes de la Biblioteca 
Municipal, d’una sessió de risoteràpia i arteteràpia, 
on van aprendre els beneficis d’aquestes activitats.

Activitats del taller d’ocupació 
Vinaròs per les Persones

Encara que les 
temperatures 
màximes no són 
excessivament 
altes, sí que ho 
són les mínimes. 
Per això es 
percep una 
sensació de calor 
contínua.
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 XXX Ruta del Vino

Tractor

Javi

San Fermín

Enhorabona

Cursos de verano de la UJI

Va Que Xuta

Premio

SOCIETAT

El pasado día 18 de julio se disputó en 
Zaragoza la XXX Ruta del Vino, marcha 
ciclista internacional, puntuable para 
la Copa de España, sobre un recorrido 
de 130 km y con la participación de 137 
ciclistas, entre los que estaba el ciclista 
vinarocense Rafael Martorell.

U.C.V.

Como todos los años, la comparsa Va Que 
Xuta hace su tradicional cena en la playa...

Alfredo Gómez y David Gómez, de Amics 
de Vinaròs, historiadores invitados por los 
cursos de verano de la UJI en Castellón con 
la conferencia “Fortificaciones defensivas 
del norte de Castellón en la guerra civil”.

Los Sanz en 
Pamplona

Jordi Sanç de Vinaròs recibió el premio 
como ganador del sorteo bimensual de 
Vinaròs.News, que ofrece Arts Fotografía

Sábado 14 agosto, en el tentadero, fiesta campera 
con vaquillas, toro infantil, cena y actuación musical. 
Tickets hasta el día 7 de agosto.
Socios 5 euros. No socios 15 euros.
Se recuerda a los socios que todavía no tienen el libro 
de los 50 años de historia de la peña, pueden pasar 
a retirarlo por el local social (1 libro gratis por socio).

El dia de la 
fira de la 
maquinària

Arancha, després 
d’haver estat al 
teu costat en uns 
moments tan 
difícils durant 
aquest any, Locura 
vol felicitar-te per 
haver aprovat 
les oposicions. 
Enhorabona 
Arancha!

Fiesta campera  con vaquillas

Felicidades Javi por 
tu bautismo... y un 
besazo para tus papás
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La missa en honor seu, que va tindre lloc a 
les 11 hores, va ser oficiada pel rector de la 
parròquia de Santa Magdalena, Cristóbal 
Zurita, acompanyat d'altres sacerdots. Van 
estar-hi presentes les autoritats municipals, 
la junta de la confraria de pescadors Sant 
Pere, la Guàrdia Civil i les reines i dames de 
les festes, a més de moltíssim públic que va 
omplir les instal·lacions de la llotja pesquera. 
La coral García Julbe es va encarregar de 
posar la nota musical, mentre que Antoni 
Barberà va interpretar amb la trompeta la 
cançó Illes Columbretes.
Al migdia, després de la missa, es va iniciar la 

processó marinera en la qual van participar 
una trentena d'embarcacions engalanades 
per a l'ocasió. Enguany, la barca que ha 
tingut l'honor de portar la imatge de la 
patrona dels mariners ha sigut la barca de 
cèrcol Vicente Gil. En ella també viatjaven 
les autoritats i la junta, amb el patró major 
Rafael Flores al capdavant. 
El bon temps dominant durant la jornada 
va fer que enguany l'ofrena tingués lloc una 
mica més lluny que en edicions anteriors. 
Va ser enfront de la platja del Saldonar, on 
Barberà va interpretar amb la seua trompeta 
El silenci. A continuació, va tindre lloc l'ofrena 

floral al mar per part de les reines i dames.
Com marca la tradició, tot retornant a port, 
la barca que portava la Mare de Déu del 
Carme es va aturar a la bocana d'entrada al 
port, i seguidament van passar davant ella la 
resta d'embarcacions mentre els passatgers 
saludaven l'embarcació de la marededéu i les 
barques feien sonar la botzina.
Una vegada a terra, un grup de mariners van 
portar a coll la imatge de la Mare de Déu del 
Carme, acompanyada d'una banda de tambors, 
fins a la parròquia de Santa Magdalena.
La jornada va culminar amb una multitudinària 
sardinada popular a la llotja.

va viure amb intensitat 
el dia de la 

Text: X. Flores / fotos: X. Flores i Andrés Albiol

Mare de Déu 
del Carme

Vinaròs
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CULTURA

Emili Fonollosa

La plaça de bous de Vinaròs està d'enhorabona 
per partida doble: d'una banda, acaba de fer en 
aquest mes de juliol 140 anys, la qual cosa la 
converteix en una de les més antigues d'Espanya 
i, de l’altra, acollirà el proper dia 31 un festival de 
bandes de música que acaba de crear la societat 
musical La Alianza.
Encara que ambdós fets no estan lligats entre si, 
l'un contribueix a donar transcendència a l'altre. 
Més de 300 músics de les bandes de Sogorb, 
Altura i Vinaròs protagonitzaran un gran concert, 
de llarga durada en aquest nou acte que aspira a 
ser l'embrió d'una sèrie de festivals a celebrar en 
altres poblacions valencianes. Així ho va anunciar 
durant la presentació del festival el director del 
programa de la televisió d'àmbit autonòmic La 10 
Nuestras bandas de música, Octavio Hernández, 
que es desplaçarà amb les càmeres per gravar-
lo i oferir un ampli resum durant el mes d'agost. 
La presidenta de La Alianza, Ana Rosa Escuín, va 
valorar el festival perquè s'organitza per primera 

vegada, encara que ja s'hagen fet concerts a 
manera de festivals amb diverses bandes alhora. La 
plaça de bous estarà especialment preparada amb 
un gran escenari i potent equip de llums per acollir 
aquest esdeveniment musical que començarà a 
les 20.30 amb una cercavila de cadascuna de les 
bandes. El director de la banda de La Alianza, José 
Ramón Renovell, va detallar el programa d'obres, 
destacant que la banda vinarossenca interpretarà 
dos pasdobles netament vinarossencs, el que va 
guanyar amb motiu del centenari d'aquesta banda, 
creat per Tomás Simó, i el recentment presentat 
que porta el nom de la mateixa presidenta de la 
societat i compost per Sergio Tortajada, músic de 
la banda vinarossenca i director de la de Santa 
Magdalena de Polpís. 
L'alcalde de Vinaròs, Jordi Romeu, va voler incidir 
en la repercussió mediàtica que aquest festival 
tindrà en ser gravat i emés per La 10 en el referit 
programa que setmanalment és vist per 50.000 
persones, com va assenyalar Hernández.

140 anys de la plaça de 
bous de Vinaròs amb un 
primer festival de bandes

Coincidint amb la celebració de les Festes 
del Carme, aquesta Associació va organitzar 
a l’auditori municipal Aiguals d’Izco la II 
Mostra de Bonsai.
Aquesta exposició vol mostrar alguns dels 
treballs que constantment es realitzen en 
arbres d’origen xinés, japonés i mediterrani. 
Es tracta d’una intervenció en l’evolució 
permanent d’aquestes obres d’art viu i 
canviant.

Els 32 arbres exposats pertanyen a gent 
aficionada a la qual volem agrair la seua 
col·laboració. Esperem que per a la propera 
edició puguem disposar de més espai per tal 
de poder ampliar el nombre d’arbres.
Hem comptat amb l’ajut de l’Ajuntament, 
l’Escola d’Art i l’assessorament tècnic de 
Bonsai Zen, que, a més, va presentar un 
magnífic exemplar de garrofer, exposat a 
l’entrada de l’auditori.

II MOSTRA DE BONSAI 
Associació Bonsai Vinaròs



19

24  juliol  2010

CULTURA

X.Flores

Una jornada festiva és la que es va 
viure el diumenge passat a Vinaròs. 
Xiquets i xiquetes de diferents 
edats van participar al passeig 
marítim dels Nanos al carrer, una 
activitat organitzada per la Colla de 
Nanos i Gegants de Vinaròs, amb la 
col·laboració de les regidories de 
Cultura i Turisme de la ciutat, que 
donava a conéixer als xicotets tots 
els detalls de la festa, convertint-
los a més en protagonistes. 
Així, al matí, de 10.30 a 14 hores, 
van tindre lloc els tallers en què 
s'ensenyava la manera de construir 
un nano, entre d’altres, com el taller 

de retallables, de pintar i un altre 
en què es mostrava el típic ball 
dels nanos i gegants de Vinaròs. 
També hi havia les autèntiques 
figures perquè qualsevol interessat 
pogués emprovar-se-les, i així ho va 
fer molta gent que va immortalitzar 
l'ocasió amb la càmera fotogràfica. 
Els tallers van continuar a la tarda, 
fins a les 19 hores, quan va ser el 
moment de posar en pràctica tot 
l'aprés. Va ser amb una cercavila pel 
centre de la ciutat especialment 
divertida, en què els xiquets i 
les xiquetes van ser els autèntics 
protagonistes i van acompanyar 

els membres de la Colla de Nanos 
i Gegants de Vinaròs, que els van 
guiar en el recorregut. Orgullosos, 
mostrant les seues pròpies 
creacions per la ciutat, portant 
la seua alegria als ciutadans i 
visitants, desfilant i ballant com 
autèntics nanos i gegants; molts, 
segurament, ho seran també en 
un futur després de la inoblidable 
jornada que van viure el diumenge. 
Aquest taller tindrà continuïtat en 
els mesos d'agost i setembre, dins 
dels actes de celebració de la Carta 
de Poblament.

Cuidant el planter ‘geganter’
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SÁBADO DÍA 24 DE JULIO
A las 19:30 h En la parroquia de Santa María Magdalena, misa en honor de los 
pescadores y familiares fallecidos. Toque del Silencio a cargo del trompetista 
Antonio Barberá.

16 Y 17 DE JULIO DE 2010

El cabildo de la Cofradía de Pescadores San Pedro de Vinaròs se reserva el 
derecho a cambiar o suspender cualquier acto, si las circunstancias así lo 
aconsejan.

Patrocinado por:
Ayuntamiento de Vinaròs 
Cofradía de Pescadores

Fiestas de la Virgen del Carmen
V I N A R Ò S

El polifacètic músic i compositor 
vinarossenc Carles Santos ja té preparat 
una altra de les seues singulars actuacions i 
aquesta vegada tindrà com a protagonista 
el riu Ebre, ja que aquest pròxim 30 de juliol 
tocarà el seu piano dalt d’una barcassa al 
delta del riu més cabalós de l'Estat.
Piano, campanes i escopetes sonaran el 
dia 30 de juliol quan vesprege enmig del 
riu Ebre, entre Deltebre i Sant Jaume, dins 
del festival d'estiu Bouesia. Santos pujarà 
amb el seu piano en una de les barcasses 
que tradicionalment han unit els dos 
principals pobles del Delta i el també 
músic, compositor i escenògraf valencià 
Llorenç Barber ho farà en una altra amb 
les seues campanes. Els acompanyaran 
uns 300 caçadors de Deltebre, que uniran 
el so de les escopetes a la trobada entre 
els dos músics.
Segons publicava el diari El Punt, a Delte-
bre, el diumenge de Resurrecció, quan la 
imatge de la Mare de Déu es troba amb la 
de Jesucrist, no sonen les campanes sinó 
les escopetes dels caçadors del poble. 
Partint d'aquesta imatge, el músic Miguel 
Ángel Marín, l'ideòleg del festival Bouesia 
de Deltebre, ha volgut involucrar en el 
festival d'enguany la societat de caçadors 
San Miguel de la Cava, que té més de 
600 socis i que no havia participat mai 
activament en aquest certamen que ja 

arriba a la seua sisena edició. Per Marín, 
la trobada enmig del riu Ebre entre dos 
monstres de la música contemporània 
actual com són Carles Santos i Llorenç 
Barber té quasi tanta mística com la 
trobada entre la Verge i Jesucrist, per això 
la presència dels caçadors damunt de les 
dues barcasses, la de Garriga i la de la Cava. 
“És la primera vegada que tots dos 
músics actuen junts”, va remarcar Marín, 
destacant que serà un espectacle únic: 
“Només es podrà fer aquest dia i allí”, va 
afegir, destacant que també es vol donar 
un protagonisme especial a les barcasses 
ara que les obres del nou pont entre Sant 
Jaume i Deltebre estan a punt d'acabar.
El concert de música-ficció, tal com l'han 
definit els seus creadors, segons el citat 
rotatiu, començarà a dos quarts de vuit de 
la tarda, quan el sol cau i està previst que 
un transbordador surta de Sant Jaume i 
l'altre de la part de Deltebre.
El pianista i compositor Carles Santos 
oferirà un altre concert a les Terres de 
l'Ebre aquest estiu, concretament serà el 
dissabte dia 7 d'agost a Mas de Barberans. 
Es tracta d'un concert promogut per la 
Fundació Rei Jaime I de la Mancomunitat 
de la Taula del Sénia, una fundació de 
la qual Carles Santos és patró. Santos 
oferirà un concert gratuït de piano a 
l'església del municipi.

Santos tocarà el piano 
sobre una barcassa 
a la desembocadura 
de l'Ebre
Juntament amb Llorenç Barber 
Mentrestant 300 caçadors 
dispararan escopetes

Emili Fonollosa

El pasado 23 de junio el Dr. García Santos, jefe de Sección 
del Área de Neurorradiología y Radiología de Cabeza 
y Cuello, y director del programa de formación MIR 
del Servicio de Radiodiagnóstico del Hospital General 
Universitario Morales Meseguer de Murcia, recibió la 
calificación cum laude en su tesis doctoral denominada El 
cerebro posteromedial y áreas relacionadas más allá de lo 
visible con RM-difusión, RM-percusión y espectroscopia por 
RM en el envejecimiento y los procesos neurodegenerativos.
Felicitamos a José María García Santos por el merecido 
éxito profesional obtenido y enviamos igualmente nuestra 
enhorabuena a sus padres, José María García Giner y María 
Dolores Santos Pastor, vinarocenses residentes en Murcia.

Tesis doctoral del Dr. García 
Santos, colaborador de MDS

NOTA Canvi d’horari del Festival de Bandes. Al llibret pose 
a les 20 h i serà a les 21 h. Disculpeu les molèsties
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La seu social de l’Associació Cultural Amics de 
Vinaròs acull fins al 15 d’agost una exposició 
dedicada a Antonio Carbonell Soler. Nascut a 
Cartagena l’any 1911, Carbonell va estar vinculat a 
Vinaròs des dels 8 anys. Mestre nacional d’Educació 
Primària, va compaginar la seua tasca docent entre 
Vinaròs i Barcelona amb una intensa activitat com 
a dibuixant. 
Col·laborador habitual de nombroses publicacions 
com Dígame, Flechas y Pelayos, Maravillas, Don 
José (dirigida per Antonio Mingote), Cucú, Diario 
Madrid, Lecturas, Cancán o DDT, va ser un dels 
primers dibuixants de la revista Hola. 
Va publicar diverses obres d’aplicació del dibuix 
a l’escola, que van suposar una innovació en el 
camp de la didàctica, destacant Rotulació escolar. 
Carbonell també va formar part del primer consell 
de redacció d’El Diariet. Excel·lent dibuixant i 
caricaturista, la capçalera d’El Diariet també és 
obra seua. Més endavant a José Córdoba se li va 
encarregar el canvi de la z per la s.

Amics de Vinaròs dedica una exposició al mestre i dibuixant Antonio Carbonell

CULTURA

Marxeta 87 informa que el día 31 de julio celebrará la cena de presentación 
del traje y elección de la reina. Para apuntarse llamar al tel. 653 329 043

Plazo límite el 26 de julio
Marxeta 87
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agenda 

cultural

agenda cultural
-	 Dijous 22 de juliol, a les 19 hores Inauguració de 
l’exposició de Fotos Aèrees de Vinaròs a càrrec de Rafael Andreu 
Camps. L’exposició estarà oberta fins al 31 de juliol.
o Lloc: Auditori Municipal
o Organitza: Regidoria de Cultura

-	 Dissabte 24 de juliol, a les 22.30 hores teatre per a públic 
juvenil i adult amb l’obra de Woody Allen, Torna-la a tocar, Sam de 
la Cía Soltera busca... 
o Lloc: Auditori Municipal
o Organitza: Regidoria de Joventut
o 
o 
o 
o 
o 
o 
o 
o 
o 
o 
o 
o 
o 
o 
o 
Sinopsi: Allan Felix és crític de cinema i està feliçment casat amb 
Nancy, fins que ella el deixa. I aquí comencen els problemes. Poc 
atractiu, hipocondríac, poca traça, insegur i obsessionat per la figura de 
Humphrey Bogart, Allan té clar que tornar a trobar una parella no serà 
tasca fàcil. Però els seus amics Dick i Linda tenen la solució: una agenda 
farcida de telèfons de dones i unes quantes cites a cegues han d'acabar 
amb les penes d'Allan. Fins que aquest es fixa en l’única dona que no pot 
tindre, i tornen els problemes.

-	 Divendres 30 de juliol, a les 22 hores, concert de Carlos 
Elorduy
o Lloc: Auditori Municipal
o Organitza: Regidoria de Cultura

-	 Dissabte 31 de juliol, a les 22.30 hores, teatre amb l’obra 
Pepe siempre será Pepe a càrrec de la Cía Teatre Candilejas.
o Lloc: Auditori Municipal
o Organitza: Regidoria de Cultura

La Companyia Soltera busca....  
representarà avui dissabte a les 
22:30 a l’auditori municipal l’estrena 
a Vinaròs de l’obra de Woody Allen 
“Torna-la a tocar Sam”. 
Un dels integrants de la companyia, 
el vinarossenc Miguel Ángel Martínez 
Boti. Miguel Angel recordava que 

l’obra era un dels primers éxits d’Allen 
a Broadway, passant posteriorment a 
la gran pantalla als anys 70.  
Ferrer destacava les diferents facetes 
del jove vinarossenc, que toca el 
saxo tenor, a més de ser pianista i 
de dedicar-se a la investigació medi 
ambiental. L’entrada és gratuïta.

“Torna-la a tocar, Sam”, 
avui dissabte a l’auditori

X.Flores
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Andrés Albiol Leucèmia

Preparación de la peça de una llum

També és coneguda com ascidi roig. En castellà, 
ascidia roja sangre. En anglés, red seasquirt. En 
alemany, rote seecheide. I en francés, ascidie rouge. 
Científicament s’anomena Halocynthia papillosa.
Aquest típic invertebrat marí del Mediterrani, 
que té la forma de sac o de botella, amb una 
grandària fins a 12 cm, viu sobre fons mixtos 
i en praderies, però prefereix llocs amb llum 
tènue però amb corrent a prop de coves, i en 
profunditats de 8 a 50 m. Quasi sempre solitàries. 
És de color rogenc taronja o roig coral intens. 
La seua consistència és cartilaginosa, dura 
i coriàcia. Se li aprecien dos sifons amb 
corona de cerres: un inhalant superior i l’altre 
exhalant lateral. El cos efectua moviments amb 
contraccions rítmiques per agafar i expulsar 
l'aigua. Sobre el cos no s’hi fixen altres organismes. 
En cas de trencament pot regenerar part del cos. 
És hermafrodita. La reproducció és sexual al 
novembre. Allibera òvuls i espermatozoides en 
diferents moments per evitar l’autofecundació. 
Les larves circulen lliures i després es fixen 
sobre el substrat per ser ja un ascidi. S'alimenta 
de partícules del plàncton que obté filtrant les 
aigües, que les reté en una pel·lícula mucosa de 
l’intestí branquial.

Mar con resaca del Carmen 
La pasada semana terminó con las festividades marineras de la Virgen del Carmen, que organizó 
la Cofradía de pescadores, con los concurridos actos eclesiásticos, de comidas, de natación y 
de verbenas. La presente comenzó con unas aguas un poco revueltas a causa de las corrientes 
marítimas, producidas por diversos roles de vientos.
Los barcos de arrastre están en la veda.
El lunes entre ocho traíñas del cerco pillaron 700 cajas de boquerón hasta 40 €/caja (12 kg), de 
sardina 50 a 30 y 100 de caballa a 12. El martes diez barcas llevaron 1.500 cajas de seitó a 30 y de 
sardina 100 a 25. Y el miércoles entre nueve atraparon 850 cajas de “oro azul” a 25 y 50 de sardina 
a 30. La procedencia era de cuatro de Vinaròs, dos de Vilanova i La Geltrú, una de Carboneras, una 
de Adra y el resto del Grau de Castelló.
En cuanto a las barquitas de los artes menores, unas pescan con trasmallo el langostino de 30 a 
36 €/kg, calamar a 18, sepia a 10, mabre a 8, galera a 10, pulpo roquero a 6, caracol a 12, tigre y 
palaí a 10. Otras llevan pagel de 3 a 14. El lenguado se valora de 18 a 26, rombo a 30 y raya a 5.
El xarcier del gran fondo capturó langosta a 40, pargo a 17, pescadilla a 10, gallineta a 15, panagal 
a 6 y corba y mamona a 4. 
Un palangrero pescó con anzuelo cerca del litoral doradas de 5 a 20 €/kg (según tamaño), lubina 
a 25, sargo a 7, congrio a 2 y roncador a 1.

Ecos de ‘Mar’
La Asamblea de la Asociación de Navieros Españoles (ANAVE) hizo balance del último ejercicio. 
La flota mercante de transporte (petroleros, obos, graneleros, carga general, portacontenedores, 
roll-on/roll-off, frigoríficos, gaseros, pasaje, ferries y otros) controlada por navieras españolas fue 
de un total de 247 buques con 3,950.939 GT, de los que 150 buques con 2,272.257 GT era de 
pabellón español, el resto correspondían a otros pabellones.
La demanda del transporte marítimo internacional perdía un 4,7% y en España retrocedía un 
14,2%. 
Curiosamente la flota mundial se incrementó un 7%, pero la española se redujo en 20 unidades, 
o sea, un 6,8% menos del tonelaje.

Escafandra
Consiste en un traje de goma impermeable-hermético con el interior de lana. Tiene contrapesos 
en la parte torácica y dorsal. Las zapatillas son metálicas con suelas de plomo. El casco es de 
bronce con tres o cuatro ventanillas o cristales para facilitar la visión. El suministro de aire se 
efectúa por una conducción de manguera y otro para la salida del aire gastado. Se bombea el gas 
desde la barca que está en la superficie por medio de un compresor, etc.
El buzo puede bajar a inspeccionar los fondos marinos, buscar pecios, construir diques, etc.
El nombre de escafandra viene del griego skaphe andros, que significa “bote de un hombre”. Estos 
trajes más primitivos comenzaron a utilizarse en 1772. 
En Vinaròs se afincó el buzo griego Constantino Akribas, que finalmente hacía marisco.
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ESPORTS

Gaspar Redó
C a p  d ’e s p o r t s

CICLISME.  

Natación y atletismo 
continúan en forma

El Ayuntamiento ofreció el pasado jueves día 
15 de julio en el salón de plenos una recepción 
oficial al ciclista David Guimerà, medalla de 
oro y campeón de España junior en pista. 
David Guimerà consiguió la victoria en la 
especialidad de persecución, defendiendo 
los colores de la Selección valenciana de 
pista. Guimerà donó la camiseta con la que 

consiguió la victoria al consistorio. Por su 
parte, el alcalde, Jordi Romeu, que elogió el 
esfuerzo realizado por Guimerà, obsequió al 
joven ciclista con una pequeña estatua del 
preciado langostino de Vinaròs. 
La próxima temporada Guimerà luchará en la 
categoría sub-23 por conseguir los campeonatos 
autonómicos y también el de España.

El Ayuntamiento ofrece una recepción oficial 
al ciclista David Guimerà

La natación volvió a ser protagonista 
la pasada semana con el espectacular 
triunfo de los nadadores del Club 
Natació Vinaròs en la Travesía del 
Carmen de Vinaròs. Hay que destacar 
que se coparon los dos primeros 
puestos absolutos ya que Didier 
Boucanssot ganó en categoría 
masculina, mientras que Pilar Palmeiro 
lo hacía en la femenina.
También hay que resaltar la magnífica 
actuación de los equipos de relevos 
del Club Natació Vinaròs de 4x100 
estilos masculino y de 4x100 libres 
masculino, los cuales lograron 
merecidamente las medallas de plata 
y de bronce en el Trofeo José Sagrera.
Igualmente el atletismo destacó 
en el Campeonato Autonómico 
absoluto celebrado en Alfàs del Pi 
donde nuestros atletas lograron 
brillantemente cuatro medallas 
destacando los primeros puestos de 
Guillem Adell en 1.500 metros lisos 
y Gaspar Mateu que ganó la prueba 
de salto de pértiga. Por otra parte, 
Daniela Murgueitio quedó segunda 
en triple y Andrea Cabré fue tercera en 
10 km marcha.
Enhorabuena a todos ellos por 
conseguir estos brillantes éxitos para 
el deporte local.

La Selección dirigida por Ray Santa-
na donde se encuentra también otro 
español Sergio Molina y Erika Gómez 
y Abril Garcia, jugadoras que han ju-
gado en España a las órdenes de Ray 
Santana en el C.B. Vinaròs, se alzaron 
con la medalla de bronce en el centro 
de básquet, lo que también les da de-
recho a jugar el Preolímpico del año 
que viene sin sede por determinar. 
México se jugaba la medalla contra 
Trinidad y Tobago y el juego resul-
tó muy reñido hasta el descanso 
llegándose al final de éste con una 
ligera ventaja del cuadro mexicano 
de 4 puntos. 
En el tercer cuarto, México salió a por 

todas para no dejar escapar la meda-
lla y así lo consiguió. Con una fuerte 
defensa fue aumentando la ventaja 
hasta los 20 puntos y a partir de ahí, 
rentabilizar su renta para no pasar 
apuros llegándose al final con el mar-
cador de 78-65 para México con la 
consecuente celebración de jugado-
res y cuerpo técnico por todo lo alto. 
Gran éxito de la Selección que entre-
na Ray Santana ya que no se espera-
ba este resultado. 
Ahora a la Selección le queda otro 
reto que es el Centroamericano y del 
Caribe donde intentarán repetir éxito 
nuevamente en Puerto Rico del 18 al 
24 de julio.

Gran éxito de la Selección que entrena Ray Santana

El dissabte 17 de juliol va tindre lloc 
al Port de Vinaròs la X Travessia Festes 
del Carme en la participació de 79 
nadadors de totes les edats.
Com de costum, la travessia va constar 
de tres distàncies: 150 metres per als 
més menuts (anys 2002 i posteriors), 
500 metres per als nascuts entre els 
anys 1998 i 2001, i prop de 1.000 metres 
per a la resta dels participants.
Els guanyadors absoluts de la travessia 

gran van ser Didier Boucanssot i Pilar 
Palmeiro del CN Vinaròs. 
El lliurament dels trofeus va tindre 
lloc a les 13.30 hores a l’esplanada 
del rellotge de sol. Juntament amb 
els representants del C.N. Vinaròs-
Cala Montero van assisti-hi l’alcalde 
Jordi Romeu, la regidora Maria José 
Ferrer i també el president de la 
Confraria de Pescadors Sant Pere, 
Rafael Flores.

X Travessia Festes del Carme 2010

BÀSQUET.  Club Bàsquet Vinaròs

Didier Boucanssot i Pilar Palmeiro, guanyadors absoluts
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ESPORTS

Desde hace varios años el atletismo local ha 
sido, sin duda, uno de los deportes que más 
proyección ha tenido a nivel competitivo. La 
extraordinaria labor que viene realizando el 
Club Esportiu Vinaròs ha hecho posible que 
a través del tiempo hayan salido destacados 
atletas, que aunque posteriormente ficharan por 
otros clubes debido a diversas circunstancias 
(estudios, becas, etc.), siguen llevando con 
orgullo el nombre de Vinaròs allá a donde han 

ido a competir.
Éste es el caso de la joven Alba Sánchez 
Pablo, nacida en Vinaròs hace 21 años que 
posiblemente hasta la fecha sea la atleta local 
que más ha destacado en el mundo de la 
competición a nivel nacional.
Alba nos atiende amablemente para hacer un 
resumen de sus recientes éxitos.

¿Cómo te ha ido en la competición 
últimamente?
Si nos centramos en las dos últimas 
temporadas, te diré que en la 2008-
2009 quedé subcampeona de España en 
categoría promesas en la prueba de 10 
km marcha en el Campeonato Nacional 
disputado en Murcia. También participé con 
la Selección española al Campeonato de 
Europa en categoría promesas, celebrado 
en Kaunas (Lituania), donde corrí la 
prueba de 20 km marcha, pero tuve mala 
suerte, pues un error técnico me costó la 
descalificación cuando iba situada luchando 
por los primeros puestos. En la presente 
temporada, 2009-2010, tengo como éxitos 
más destacados el haber logrado el título 
de campeona de Cataluña en la prueba de 
5 km marcha en pista al aire libre dentro de 
la categoría promesa. Por último, mis logros 
más importantes esta temporada han sido 

el tercer lugar también en el campeonato 
nacional de verano promesa en la prueba 
de 10 km marcha en Mallorca.

¿Qué proyecto te has marcado para la 
próxima temporada?
Lo primero es renovar mi beca de estudios para 
poder continuar en el C.A.R. (Centro de Alto 
Rendimiento). En segundo lugar, haré todo lo 
posible para mejorar mis marcas y dar el salto a 
la categoría absoluta.

¿Qué aspiración tienes en el atletismo?
Por supuesto, mi aspiración es continuar en 
la competición para intentar llegar al máximo 
de mis posibilidades sin abandonar, claro está, 
los estudios que actualmente estoy haciendo 
de Integración Social, sin descartar la idea 
en un futuro de dedicarme a la enseñanza y 
preparación de este fascinante deporte que 
es el atletismo.
Ésta es, a grandes rasgos, parte de esta 
extraordinaria trayectoria seguida hasta 
ahora por Alba Sánchez que en la actualidad 
está estudiando en el C.A.R. de Sant Cugat 
(Vallès Occidental) y corre por el Lleida Club 
Atlético, confesándonos que le gustaría 
formar parte de la Selección nacional absoluta 
en competiciones internacionales. Suerte, 
porque estamos seguros de ello.

Alba Sánchez, referente del atletismo local

Organizado por el Club Colombófilo 
Vinaròs se celebró el pasado fin de 
semana el XVII Derbi Internacional 
de palomos mensajeros que en la 
presente edición contó con la parti-
cipación de más de doscientos ins-
critos de toda la geografía española, 
así como extranjeros procedentes de 
Rumanía, Polonia, Kuwait y Bélgica.
la suelta de palomos se inició en la 
población de Nîmes (Francia) reco-
rriendo un total de 500 km hasta la 
meta de Vinaròs.
La clasificación final fue la siguiente:

1 Tamdem Zamanillo (Cantabria)
2 Javier Fabra (Castelló)
3 Juan Carlos Ruano (Madrid)
Los premios locales fueron:
1 Johannes Pollmeier
2 Juan Francisco Quixal
Hay que destacar que el primer cla-
sificado absoluto se embolsó un pre-
mio de 3.000 euros.
Para finalizar, hay que resaltar la mag-
nífica organización de la junta direc-
tiva del Club Colombófilo Vinaròs 
que no se dejó ningún detalle, lo cual 
hizo que el éxito fuera completo.

XVII Derbi Internacional de Palomos Mensajeros

FUTBOL.  Escuela de Fútbol Futur 09 
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Rafael Marcos Simó

Primer amistoso

ESPORTS

Con el inicio de la pretemporada, empiezan 
a generarse las primeras noticias de la 
temporada. Tras la asamblea ordinaria, ahora 
llega el turno de la general. Cuando lean estas 
líneas se habrá jugado también el segundo 
amistoso y los movimientos y rumores sobre 
posibles fichajes están a la orden del día 
mientras se termina de planificar la temporada.
El domingo pasado se jugó el primer amistoso 
en Catí donde se celebra el tradicional Torneo 
de L’Avellà. Este torneo tiene un formato 
curioso ya que los anfitriones disputan 4 
partidos ante diferentes rivales (este año 
son Xert, Vinaròs, Sant Mateu y Albocàsser). 
La final se juega en agosto y la disputan los 
dos equipos que han conseguido el mejor 
resultado ante los anfitriones. 
El resultado fue de 1 – 0 favorable a los del 
Santa Ana, decir que el Catí llevaba ya dos 
semanas de preparación y que ya ha jugado 
un partido del mencionado torneo (Catí 5 – 
Xert 1). Por su parte, los albiazules entrenaron 
el jueves y el viernes anterior al partido y tal 
como avancé la semana anterior con jugadores 
juveniles y a prueba para ver si pueden serle 
útiles al entrenador y completar la plantilla. 
Los locales que siempre son un equipo a tener 
en cuenta en la categoría tienen en sus filas 
a jugadores contrastados y conocidos en el 
fútbol provincial que han militado incluso en 
etapas anteriores en el Vinaròs y en clubes 
de la comarca en categoría superior como 
son entre otros March, Vicent, Botella, Héctor 
Eixarch (autor del gol), Jaro o Héctor Mohedo. 
Por parte vinarocense actuaron Toni, Potrimba, 
Carmona, Alberto, Snoopy, Dani Segarra, Pau, 
Carlitos, Marcos, Dani Balfagón y Víctor Pla. En 
el segundo periodo participaron Peinado, Jefry, 
Wifredo, Ernesto, Agus, Folch y Chiqui.
Finalmente, fueron llamados más jugadores de 
los previstos inicialmente debido alguna baja 
de última hora. Si el Catí ganara uno de los dos 
partidos que le quedan por más de un gol, los 
de Santi Forner serían uno de los dos finalistas 
y ya se iría con el plantel oficial.
El mismo domingo apareció en la prensa 
provincial la noticia que el Castellón B tenía a 
prueba durante toda la pretemporada al meta 
Peinado y la noticia más o menos decía: “el 
meta benicarlando, ex del Vinaròs...”. El meta 
jugó el amistoso y en el club no se tenían 
noticias al respecto, esta semana el jugador 
iba a hablar con el Castellón para ver si se va 
a probar allí o no. En el caso que así sea, se 
valorarán otras opciones ya que no se puede 
estar a expensas de esperar a que los de la 
Plana, una vez pasada la pretemporada, opten 
o no a quedarse con el guardameta a no ser 
que se decidan en una semana.
Por cierto ya ha habido equipos comarcales 
que se han interesado por varios jugadores 
nuestros que pueden ser descartados tras 
verlos en Catí y como suele ocurrir los más 
pretendidos son precisamente los que ya eran 
y son parte de la plantilla.

Tenemos el placer de convocar nuevamente 
a nuestros socios para celebrar la asamblea 
general extraordinaria el próximo viernes día 30 
de julio a las 20 horas, en 1ª convocatoria, y/o 
20:30 horas, en segunda, en el salón de actos 
de Caixa Rural-Caixa Vinaròs (plaza Cardenal 
Tarancón de Vinaròs) según el siguiente
Orden del día:
Lectura y aprobación si procede del acta de la 
asamblea anterior celebrada el pasado 9 cte.

Someter para su aprobación la nueva composición  
de la junta directiva.
Informar de proyectos para la nueva temporada 
y  aprobación de los precios de carnets de socio 
y  entradas para el nuevo Estadio Municipal de la  
Ciudad Deportiva.
Por la importancia de los informes y asuntos a 
tratar, encarecemos su puntual asistencia.
El presidente del Vinaròs C.F.
Joaquín Geira Juan

Convocatoria de Asamblea General Extraordinaria
Viernes 30 julio 2010

INFO CME:
 Activitats CME:
Jornada de portes obertes de 
la Ciutat Esportiva
Vine a descobrir el nou estadi de futbol de 
Vinaròs. Et sorprendrà!
Dissabte 24 juliol, d’11.00 a 13.30 h i de 18.00 a 
21.00 h
Marató aquàtica
14 agost - 200 metres
Platja de Fora del Forat - 11.00 h
Inscripcions a partir del dia 1 d’agost a les ofici-
nes del CME i Turisme.
Regals i degustació de fruita i aigua per a tots els 
participants. 
Campionat de Vòlei Platja Vinaròs
2x2 / 3x3 / Júnior
Mes de juliol i agost, a partir de les 22.00 h
Platja del Clot (enfront de La Lola)
Organitza CME i Club Vòlei Platja Vinaròs
Col·labora: La Lola
Activitats d’estiu:
 Festival de Patinatge
25 juliol - Pavelló poliesportiu
18.00 h
3x3 Bàsquet al Carrer
31 juliol - Plaça de les Corts Valencianes
Inscripcions i informació al 677536713 (Luis)
 Campionat de Vòlei Platja Red Bull
14 agost- Platja del Clot (enfront de la Lola)
Informació: Oficines CME. Organitza: Club Vòlei 
Platja Vinaròs
 CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS

Trofeo de L’Avellà

El conjunto langostinero cayó derrotado por la mí-
nima en su primer partido de pretemporada dispu-
tado en Catí, donde se enfrentaba al equipo local en 
la segunda jornada del XXXV Trofeo de L’Avellà. El 
partido fue de dominio alterno, pudiéndose ver un 
juego más vistoso por parte de los vinarocenses que 
no acertaron a perforar la meta local, en cambio el 
Catí a pesar de practicar un juego más tosco aprove-
chó una de las pocas ocasiones para marcar el único 
tanto del partido en el minuto 62 por mediación de 
Eixarch que le supuso el pase a la siguiente elimina-
toria en que se enfrentará al C.F. Sant Mateu.

1 0
C.D. CATí VINARÒS C.F.

A pesar de jugar bien el Vinaròs perdió en Catí

FUTBOL.  Campeonato Regional Preferente
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ESPORTS

Los días 9 y 10 julio se ha celebrado en 
Valladolid, en el complejo deportivo 
Parquesol, el XVIII Campeonato de 
España juvenil de patinaje artístico.
Maria Gomis Miralles y Almudena 
Gómez Beltran, patinadoras del 
Club Patinaje Artístico Vinaròs, 
han representado a la Comunidad 

Valenciana en este evento.
Además de nuestras dos patinadoras 
han participado 31 patinadoras 
más, en modalidad libre femenino, 
representando a 13 autonomías.
El viernes se desarrolló el programa 
corto, donde Maria y Almudena 
se jugaban el pase al programa 
largo, pues sólo se clasificaban las 
22 mejores de las 33 patinadoras, 
y no nos defraudaron. En el 
programa corto, Maria Gomis 
consiguió clasificarse en el puesto 
12 y Almudena en el 20, con lo cual 
pasaron a la ronda final que se celebró 
el sábado 10 de julio y consiguieron 
la siguiente clasificación:
 14ª Maria Gomis Miralles 249,40 
puntos
 21ª Almudena Gómez Beltran 222,90 
puntos
Desde estas líneas felicitamos a 
las dos patinadoras por el trabajo 

realizado y a la entrenadora Pili 
Díaz que ha conseguido que el 
Club Patinaje Artístico Vinaròs esté 
entre los mejores clubes de patinaje 
a nivel nacional. Agradecemos la 
colaboración del Patronat d’Esports 
y Diputación Provincial.
Aprovechamos la ocasión para 
informar a todos los seguidores 

del patinaje que el 25 de este mes, 
a las 19 horas, en el polideportivo 
de nuestra ciudad, se va a celebrar 
el Festival de Patinaje de Verano, 
donde podremos ver a Maria y 
Almudena, junto con sus otras 
compañeras, con los programas 
que compitieron en el Campeonato 
de España.

El divendres passat dia 16 de juliol va finalitzar 
la primera quinzena del campus Jordi Pablo 
Ripollès. Com a record, a tots els participants 
se’ls va entregar un diploma i una foto amb Jordi 
Pablo recollint el baló signat. Tots els participants 
interessats a adquirir la foto del grup poden passar 
per Foto - Arts (pl. Jovellar, 6).
Així mateix, cal recordar que prompte començarà 
la temporada 2010-2011. Els interessats a jugar 
en l’escola futbol base Vinaròs, poden trucar als 
telèfons 639 454 222 o 615087912, també poden 
trobar la informació a la web del club: www.
futbolbasevinaroscf.com.

Del 9 a l’11 de juliol es va celebrar a Madrid la competició 
de les seleccions autonòmiques d’Espanya. Els joves 
nadadors Dany Brites i David Miranda, que ja tenien 
les marques mínimes exigides per disputar aquest 
campionat nacional, junt amb l’entrenador Albert 
Delmonte, van ser els representants del C.N. Vinaròs-
Cala Montero, participant en les proves de categoria 
alevina en piscina de 50 m i cronometratge eletrònic.
Tant Dany com David van patir per primer cop els 
nervis inherents d’una competició a escala nacional. 
Després de superar les preliminars i ja a la final, Dany 
Brites va quedar 23é en 100 m braça, 17é en 200 m 
braça i 11é en 1.500 m lliures; cal tindre en compte que 
va baixar el seu temps en les dos proves. Per la seua 
part, David Miranda va ser 32é en 100 m papallona i 
27é en 400 m estils.
Enhorabona als tres components de l’equip.

Campionats d’Espanya Alevins – Madrid

Dany Brites i David Miranda van representar el Club Natació Vinaròs – Cala Montero

Maria Gomis y Almudena Gómez en el Campeonato de España Juvenil de Patinaje Artístico

El Club Patinage participó en el campeonato juvenil de España

Finalitza la primera 
quinzena del campus 
Jordi Pablo Ripollès

PATINATGE ARTÍSTIC.  Club Patinaje Artístico Vinaròs

FUTBOL.  Escuela de Fútbol Base Vinaròs
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L’Ajuntament informa:

Concurs fotogràfic del IV Centenari
Dintre de les activitats programades amb motiu del IV Centenari de l’arribada de la 
relíquia de St. Sebastià a Vinaròs, la comissió organitzadora, ha organitzat un concurs 
de fotografies relacionades amb aquest esdeveniment.
Podran participar-hi totes les persones que ho vulguen, sempre que no siguen 
fotògrafs professionals.
Les bases de participació seran les següents:

•	 Es podrà presentar un màxim de 4 fotos per participant.
•	 La data màxima de presentació serà el 30 de juliol de 2010.
•	 Les fotografies es portaran en CD o paper de mida normal.
•	 No s’admetran muntatges fotogràfics.
•	 Les fotografies es portaran a la Fundació Caixa Vinaròs, al carrer dels Socors, 64, 

acompanyades d’un sobre tancat que contindrà les dades del/la participant. 
A la part visible del sobre es posarà el lema o títol de la foto.

Entre totes les fotografies presentades, es farà una exposició durant el mes d’agost a 
les cavallerisses de l’ermita, santuari de la Mare de Déu de la Misericòrdia.
Entre aquestes fotografies seleccionades, s’escolliran tres premis 1r, 2n i 3r premi, 
lliurats per la comissió organitzadora del IV Centenari.

1r premi    300 €
2n premi   200 €
3r premi    100 €

Els premis  consistiran en:

Que ante la llegada de los meses de julio 
y agosto, que coinciden con periodos 
vacacionales y de mayor descanso de la 
población, de conformidad con lo dispuesto 
en la Ordenanza de Convivencia Ciudadana, 
aprobada por este Ayuntamiento, se 
recuerda a los vecinos que:
Los ruidos, tanto si son producidos por 
voces como por elementos mecánicos, 
electrónicos o de otro orden, en lugares de 
uso público (calles, plazas, jardines...) no 
podrán perturbar la tranquilidad ciudadana, 
en especial el descanso nocturno, con tonos 
desconsiderados, respetándose siempre los 
usos de la correcta convivencia social.
El periodo de descanso nocturno se 
entiende comprendido entre las veintidós 
horas hasta las ocho horas de la mañana del 
día siguiente. Excepto los sábados o vísperas 
de festivos que será desde las veinticuatro 
horas hasta las nueve horas de la mañana 
siguiente.
La intensidad de los ruidos no deberá 
superar los 35 decibelios. No obstante, se 
estará a lo determinado en la normativa 
específica cuando reduzca el límite máximo 
estipulado.
Igualmente, se recuerda la imposibilidad de 
iniciar nuevas obras que puedan ocupar la 
vía pública u ocasionar ruidos superiores a 
los permitidos durante los meses de julio y 
agosto.
El incumplimiento de las normas anteriores 
y de las demás previstas en la Ordenanza de 
Convivencia Ciudadana se reputará como 
infracción de la misma y será sancionado de 
conformidad con la citada Ordenanza. 
Lo que se hace público para su conocimiento 
y cumplimiento. 
Vinaròs, 1 de julio de 2010

BANDO   HAGO SABER

Regidoria de Serveis Socials informa:

Taller realitzat per l'Obra Social, Fundació La Caixa.
Objectiu:

•	 Estimular els sentits.

•	 Treballar la memòria i el llenguatge. 

•	 Fer exercicis de flexibilitat i agilitat.
•	
Adreçat a:
Persones autònomes o amb dependència 
moderada que volen reforçar les seues capacitats 
mitjançant la realització d'exercicis d'estimulació 
que li serveixen per incorporar hàbits saludables. 

Taller presencial:
Horari: dimarts i dijous, d’11.30 h a 13.00 h
Durada: 3 mesos:
Segona quinzena de setembre de 2010 - Desembre 
2010
Servei de transport adaptat gratuït
Lloc de realització: Alcanar
Taller gratuït
Inscripció: 902223040 o Serveis Socials (pl. Sant 
Antoni, 19 – Tel. 964450075 – Vinaròs)

Taller per prevenir la dependència

•	 Del 12 de juliol al 15 

d’agost, la biblioteca romandrà 

oberta de dilluns a divendres, en 

horari de 9.30 a 14 hores. 

Horaris d’estiu 
de la Biblioteca 

Municipal

L’Ajuntament informa:
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ADELL FERNANDEZ ANGELS
ADELL FERNANDEZ MONTSE  
AGRAMUNT JULVE MANOLITA
AGRAMUNT JULVE PILAR
AGRAMUNT PUIG FAMILIA
ALBALAT CARBONELL ALBERTO
ALBALAT ESTEBAN ANA
ALBALAT ESTEBAN JAEL
ALBELLA ESTELLER FAMILIA
ALBIOL CHALER ROSA CARMEN
ALBIOL GUIMERÀ JUAN EDUARDO
ALBIOL I QUEROL VICENT ANDREU
ALBIOL MONTERDE GABRIEL
ALBIOL VALANZUELA FAMILIA
ALBIOL VIDAL JUAN EDUARDO
ALEGRE ESPARDUCER ROSA MILIA
ALSINA JUAN JOSE
AMICS DE VINARÒS ASSOCIACIÓ
ANDRES Y MARI
ANDREU TORA FAMILIA
ANGLÉS CABADÉS ROSA
ANGLÉS CABADÉS ROSA
ANTÓN MENDO ENCARNACIÓN
APARICIO MERINO FAMILIA
APARICIO QUEROL OVIDIO
ARAGONÉS ARAGONÉS ROSA
ARAGÜETE CARDONA L
ARAGÜETE CARDONA M
ARAGÜETE FONTANET FAMILIA
ARMELA JUAN L
ARNAU CHALER AGUSTIN
ARNAU CHALER MARIA
ARNAU VIVES FAMILIA
ARNAU VIVES M.JOSÉ
ARRUFAT CELIA
ASTASIO MONSERRAT FAMILIA
AULET BALLESTER PAQUITA
AULET GOMBAU FAMILIA
AYUSO BARRÀS RAQUEL
AYUSO BORRÁS IRENE
AYUSO BORRÀS MYRIAM
AYUSO BORRÀS SARA
AYZA FERRER CARMEN
AYZA FIBLA ANTONI
AYZA FIBLA JORDI
AYZA MARTÍNEZ MARÍA
AYZA PRATS CARLOS
AYZA PRATS M.PAZ
AYZA PRATS MANUEL
AYZA PRATS NIEVES
AYZA RAMON MANUEL
BAILA LLETI JOSE ANTONIO
BAILA OBIOL FAMILIA
BALAGUER ORTS FAMILIA
BALAGUER PONS IFIGENIA

BALLESTER ROCA FAMILIA
BARBÉ BELTRÁN MARCELA
BARBERÀ ARABELL FELICIDAD
BAS SERRET JAIME
BELBEL ALSINA JOSHUA
BELLES-TRONCHO-RIUS BEGOÑA JESIKA I MAITE
BELTRÁN ALBIOL FAMILIA
BELTRÁN CASTELL ISABEL
BELTRÁN GOMBAU M.DOLORES
BELTRAN SOSPEDRA FAMILIA
BENET MESEGUER ANGELIN
BERGANTIN RESTAURANTE
BERNAD MARMAÑA CELIA
BLANCH LLUCH RAMÓN
BLANCHADELL CUMELLES CARMEN
BLÁZQUEZ ESTELLER PAULA
BLÁZQUEZ LÓPEZ JESÚS
BOIX ROSALES M.DOLORES
BORDES FIBLA ANNA
BORDES FIBLA MARIA
BORRÁS CASTELL FAMILIA
BORRÀS FABREGAT JOSE MANUEL
BORRÀS FABREGAT MARIA TERESA
BORRÀS FABREGAT PILAR
BORRÀS NOLLA CLARA
BOTI GUIMERA DAVID
BOTI GUIMERA DOMINGO
BRAU MIRALLES ROSA
BUCH CASTELL M.CARMEN
CABALLER LLUCH FAMILIA
CALDUCH ALBIOL JOSE LUIS
CALVO CARDONA FAMILIA
CALVO TOMÁS JESÚS
CAMPO SABATÉ MARIA MERCEDES
CANALDA SORRIBAS LLUC
CANALDA SORRIBAS PAULA
CARCELLER TENA ROSALIA
CARTOIXA BRUSCA FINA ADELA
CASAJUANA MAS FAMILIA
CASANOVA ALBIOL FAMILIA
CASANOVA ANTOLI FAMILIA
CASANOVA MIRALLES JUAN MANUEL
CASTEJÓN CHALER AGUSTÍN
CASTEJÓN CHALER MARIANO
CASTEJON MARMAÑA JAVIER
CASTEJON MARMAÑA LIDIA
CATALAN CALVO MANUEL
CATALAN PRADES HELENA
CATALAN PRADES LAURA
CERDÁN MARÍN M.CARMEN
CERVERA ALBIOL M.JOSÉ
CERVERA ALBIOL TERESA
CERVERA CHALER LOURDES
CERVERA GASULLA AGUSTÍN
CERVERA ROMAN FAMILIA

CHALER GARCÍA FAMILIA
CHALER LÓPEZ FAMILIA
CHOVER PITARCH SUSANA
CID CABALLER M.ROSA
CID Y CABALLER FAMILIA
COMES CHALER LOLIN
COMES SÁNCHEZ FAMILIA
COMPTE SAURA FAMILIA
COMPTE SAURA JOSEP
COSTA SANTOS FAMILIA
CUECO QUERAL LORENA
CUECO QUERAL ROSA
DELGADO AGRAMUNT AGUSTÍN
DIAZ ROCA M.TERESA
DIONISIO LAZARO Y LUISITA
DOSDÁ VERGE ANGEL
DOSDÁ VERGE ENRIQUE
ESCURA GUIMERÀ FAMILIA
ESTELLER BOIX JUAN VICENTE
ESTELLER BOIX ROSA Mª
ESTELLER GARCIA ANGELS
ESTELLER GARCIA L
ESTELLER VALLS JUAN
ESTUPIÑÁ ORTÍ FAMILIA
FABREGAT AYZA SEBASTIÀ
FABREGAT CARBÓ FAMILIA
FALCÓ LÓPEZ ENRIC
FALCÓ SERRES JJ
FALCÓN FORNER MISERICORDIA
FARO LLATSER ROSA
FARO LLATSER TERESA
FEBRER MONTSERRAT JUAN NICOLÁS
FEBRER MONTSERRAT RAUL
FEBRER PASCUAL FAMILIA
FERNÁNDEZ BEL MONTSE T.
FERRA OJEDA BRAIAN
FERRA OJEDA DEMI
FERRANDEZ CAMI FAMILIA
FERRÁNDEZ LARIO JUAN M.
FERRER BRAU JOSEFA
FERRER CABECERAN CARMEN
FERRER CABECERAN CLARA
FERRER CABECERAN TOMÁS
FERRER CARCELLER NÚRIA
FERRERES MESEGUER FAMILIA
FIBLA CASANOVA FAMILIA
FIBLA FORNER ROSA
FLORES MACIP FAMILIA
FOGUET ALBIOL DOLORS
FOGUET ALBIOL FAMILIA
FOGUET ALBIOL FRANCISCA
FOGUET ALBIOL JOSEP
FOGUET ALBIOL M.ROSA
FOGUET ALBIOL MANUEL
FOIX BAILA FAMILIA

FONELLOSA ALONSO JOSE MIGUEL
FONELLOSA ALONSO MARIA
FONELLOSA TORRES MARIAN
FONTANET LÓPEZ ENCARNA
FONTANET LÓPEZ MARIBEL
FONTES BLASCO M.LIDÓN
FORA EROLES ELENA
FORCADELL CHALER SARAY
FORNER CABALLERO-CELMA FAMILIA
FORNER MIRALLES JOSÉ
FORNER ROCA AGUSTÍN
FORNER ROCA JOSE RAMÓN
FORNER SALES FAMILIA
FORNER SIRES MISERICORDIA
FORNER VIVES JOSE DOMINGO
FRAGA VILLALBA FINA ADELA
FRANCO JUAN LUIS
FUSTER MONTERDE FAMILIA
GALLEGO MESEGUER FAMILIA
GANDIA QUEROL LUIS
GARCÉS MIRALLES CONCHITA
GARCIA CASAJUANA FAMILIA
GARCIA ESPARDUCER FAMILIA
GARCÍA LÓPEZ FAMILIA
GARCÍA MARQUÉS FAMILIA
GARGALLO AYZA FAMILIA
GASULLA BONET FAMILIA
GASULLA FIGUEREDO FAMILIA
GAUXACHS FORNER FAMILIA
GIL ADELL JUAN
GIL ESTELLER FAMILIA
GINER BALLESTER (LIMORTE) JOSÉ
GOMEZ AVILA ANTONIO C.
GOMEZ PUIG FAMILIA
GÓMEZ SEGURA MARIA
GONZÁLEZ MUÑOZ ANA Mª
GRAU SALES ROSA MARIA
GUASCH PUCHAL M.CARMEN
GUERRERO AMELA GEMA
GUIMERÀ GARGALLO M. JOSÉ
GUIMERÀ QUEROL JULIO
GUZMAN I ROCA JOAN MANUEL
HEREDIO Y JOSEFINA
IBAÑEZ REDÓ FAMILIA
JAEN MACIP FAMILIA
JAIME I CEIP
JAQUES CLIMENT PILAR
JIMÉNEZ DOMÉNECH TOÑI
JOVANÍ ROYO JOSEFA
JUAN BOIX ANGEL
JUAN FORNER VICENT
JUAN MIRALLES ANTONIO
JUAN VELILLA JESUS
JUAN VELILLA SEBASTIAN

(La setmana vinent es publicarà de la K a la Z)

Llibre del IV Centenari
Fins divendres 6 d’agost encara hi ha temps per fer la comanda per aquelles persones que 

encara no s’han apuntat i estan interessades en adquirir-lo. Per fer-ho, cal contactar amb 

la secretària de l’Ajuntament (Carmina, 1ª planta) o trucant al telèfon 964.40.77.00.

Noms de les persones apuntades per al llibre del 
IV Centenari de la relíquia de Sant Sebastià (De la A a la J)

A

B

C

D

E

F

G

H
I
J
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TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h. Festius: 
9.00, 12.00 i 20.00 h. Capilla La Asunción, en el camping, a las 19 h.
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso)
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO

 VINARÒS-MADRID

MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO RES

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 
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diari
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Reg. Exp.
Talgo
Alaris
Regional
Talgo

diari
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 8.28
 9.56
 12.19
 12.53
 13.50
 13.56
 16.48
 18.58
 19.03
21.29
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Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
Alaris
Talgo
Reg. Exp.
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Talgo
Reg. Exp.
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 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
 14.25
 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
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diari
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diari
diari
diari
diari
diari
diari
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ARRIBADAARRIBADA VINARÒSBARCELONA SORTIDA VINARÒS CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
 18.35
 21.28
 21.53
22.02

VINARÒS

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

NO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

24 juliol VALLS zona turística nord, 11
25 juliol MATEU c. Sant Francesc, 103
26 juliol TORREGROSA av. Llibertat, 9
27 juliol MARTÍNEZ av. País Valencià, 15
28 juliol FERRER pl. Sant Antoni, 39
29 juliol ROCA c. Sant Francesc, 6
30 juliol GUIMERÀ pl. Parroquial, 11
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